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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 2 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 

Lennart Fjällman 
 
 
 
Kfm § 30 Pärm 
Allmänhetens frågestund. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning ska frågestunden äga rum vid 
det sammanträde då kommunfullmäktige behandlar årsredovisningen för 
kommunen. Frågestund kan även arrangeras vid andra 
kommunfullmäktigesammanträden.  Vidare framgår av arbetsordningen 
att sammanträdet inleds med allmänhetens frågestund. 
 
En fråga har inkommit från Lennart Fjellman. 
 
Frågan avser vad som händer med gatubelysningen inom Vilhelmina 
kommun nu och i framtiden. 
 
Ordförande frågar om frågeställaren är närvarande. Frågeställaren är inte 
närvarande. Ordföranden läser därefter upp frågan. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson svarar på frågan.  
-- 
En ytterligare fråga har inkommit från Lennart Fjellman. 
 
Fjellman frågar: Finns det något mer ”Vettigt” vi kan göra med 
kvarbliven mat och matrester inom kommunens verksamhet? 
Ordförande frågar om frågeställaren är närvarande. Frågeställaren är inte 
närvarande. Ordföranden läser därefter upp frågan. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson svarar på frågan 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att förklara allmänhetens frågestund avslutad. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 3 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 31 Pärm 
Information av Lars Westin, Cerum. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Under överläggning i ärendet deltar professor Lars Westin från Cerum 
vid Umeå universitet 
 
Westin redogör för arbetet med AC-analys som beskriver Västerbottens 
produktionstillgångar och produktionsresultat. En annan uppgift är att 
introducera internationell kunskap som regional tillväxt i regionen. 
 
Westin lämnar sedan en redogörelse över den historiska utvecklingen i 
Västerbotten jämfört med de andra norrlandslänen. 
 
Ordförande tackar Lars Westin för redovisningen. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att notera redovisningen 
-----

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 4 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 32 Dnr 11/Ks214  940 
Enkel fråga till ks ordförande ang. miljonlånet. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga till ks ordförande har inlämnats av Rickard Norberg, KD. 
 
”Hur ser ks-ordförande på miljonlånet till Cloudberry village som går ut 
30 april? Är det din bedömning att kommunen kommer att få tillbaka sin 
ekonomiska fordran från bolaget?”  
 
Ordföranden prövar först huruvida den enkla frågan får ställas. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att den enkla frågan får ställas. 
  
Kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson svarar på frågan. 
 
Rickard Norberg tackar för svaret. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågedebatten kan förklaras 
avslutad. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara frågedebatten avslutad. 
----- 
 
 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 5 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 33 Dnr 11/Ks218  940 
Enkel fråga ang. konsekvenser när Migrationsverkets anläggning stänger. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga har inlämnats av Maria Kristoffersson, C. 
 
”Hur ämnar majoriteten hantera det avbräck som det kommunala 
bostadsbolaget VIBO kommer att få om/när Migrationsverket stänger sin 
anläggning i Vilhelmina?” 
 
Ordföranden prövar först huruvida den enkla frågan får ställas. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att den enkla frågan får ställas. 
  
Kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson svarar på frågan. 
 
Maria Kristoffersson tackar för svaret. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågedebatten kan förklaras 
avslutad. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara frågedebatten avslutad. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 6 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 34 Dnr 11/Ks213  719 
Enkel fråga till kultur- och utbildningsnämndens ordförande ang. 
barnomsorgskön. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga till Kun:s ordförande har inlämnats av Annika Andersson, C. 
 
”Vid ett extra möte med Kun 14/4 redogjorde rektor för 
förskoleverksamheten i kommunen hur barnomsorgskön ser ut närmaste 
året. På en direkt fråga om hur många avdelningar som behövde 
tillskapas om Kefas verksamhet upphörde svarade hon två avdelningar. 
 
- Min fråga är om Kun:s ordförande delar den uppfattningen och om 

hon inte gör det, hur hon i så fall räknar ang. behovet.” 
 

Annika Andersson är inte närvarande 
 

Ordföranden prövar först huruvida den enkla frågan får ställas. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att den enkla frågan får ställas. 
 
Kultur- och utbildningsnämndens ordförande Viveka Abramsson svarar 
på frågan. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågedebatten kan förklaras 
avslutad. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara frågedebatten avslutad. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 7 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 35 Dnr 11/Ks215  719 
Enkel fråga till kultur- och utbildningsnämndens ordförande ang. 
förskoleverksamheten. 
 
Ärendebeskrivning  
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga till Kun:s ordförande har inlämnats av Jonny Kärkkäinen, 
KD. 
 
”Anser kun:s ordförande att en mångfald inom förskoleverksamheten är 
bra, det vill säga att fristående och kooperativa förskolor ska 
uppmuntras?” 

  
Ordföranden prövar först huruvida den enkla frågan får ställas. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att den enkla frågan får ställas. 
  
Kultur- och utbildningsnämndens ordförande Viveka Abramsson svarar 
på frågan. 
 
Jonny Kärkkäinen tackar för svaret. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågedebatten kan förklaras 
avslutad. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara frågedebatten avslutad. 
------ 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 8 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 36 Dnr 11/Ks216  719 
Enkel fråga till kultur- och utbildningsnämndens ordförande ang. 
förskoleverksamheten. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga till kun:s ordförande har inlämnats av Jonny Kärkkäinen, KD 
 
”Vid Kun:s sammanträde i juni 2010 yrkade socialdemokraterna på 
avslag ang. start av enskild förskola. 
Vid extra Kun 14/4 2011 beslutade (S) att inte ge tillstånd till start av 
enskild förskola. 
 
Min fråga är: Anser Kun:s ordförande att det är billigare att starta egna 
kommunala förskoleavdelningar än att ge tillstånd och bidrag till 
fristående förskoleverksamheter? 
Om svaret är nej undrar jag om det är av ideologiska skäl som (S) inte 
beviljat tillstånd?” 
 
Ordföranden prövar först huruvida den enkla frågan får ställas. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att den enkla frågan får ställas. 
  
Kultur- och utbildningsnämndens ordförande Viveka Abramsson svarar 
på frågan. 
 
Jonny Kärkkäinen tackar för svaret. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågedebatten kan förklaras 
avslutad. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara frågedebatten avslutad. 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 9 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
Kfm § 37 Dnr 11/Ks217  719 
Enkel fråga till kultur- och utbildningsnämndens ordförande ang. 
enskilda förskolan Kefas. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga till kun:s ordförande har inlämnats av Helen Gavelin, FP. 
 
”Vid ett extra sammanträde med Kun 14/4 beslutade socialdemokraterna 
att inte ge tillstånd till ny huvudman att överta den enskilda förskolan 
Kefas verksamhet: 
 
Min fråga är: Varför ville S inte att Kefas skulle få fortsätta under ny 
huvudman?” 
 
Ordföranden prövar först huruvida den enkla frågan får ställas. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att den enkla frågan får ställas. 
  
Kultur- och utbildningsnämndens ordförande Viveka Abramsson svarar 
på frågan. 
 
Helen Gavelin tackar för svaret. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågedebatten kan förklaras 
avslutad. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara frågedebatten avslutad. 
------ 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 10 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 38 Dnr 11/Ks219  940 
Enkel fråga ang. exploateringsavtal. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga har inlämnats av Maria Kristoffersson C. 
 
”Exploatörerna i våra fjälldalar väntar att få exploateringsavtal på plats 
med kommunen. När kommer dessa avtal att kunna vara på plats?” 
 
Ordföranden prövar först huruvida den enkla frågan får ställas. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att den enkla frågan får ställas. 
  
Kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson svarar på frågan. 
 
Maria Kristoffersson tackar för svaret. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågedebatten kan förklaras 
avslutad. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara frågedebatten avslutad. 
------ 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 11 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 39   Dnr11/Ks294   940 
Enkel fråga till socialnämndens ordförande ang. immigrationsservice. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga till socialnämndens ordförande har inlämnats av Maria 
Lundqvist, PA. 
 
”Tycker socialnämndens ordförande att det är en fördel att ha 
immigrationsservice i sin förvaltning? Vilka fördelar i så fall? Vilka 
fördelar har det för invandrarna?” 
 
Ordföranden prövar först huruvida den enkla frågan får ställas. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att den enkla frågan får ställas. 
  
Socialnämndens ordförande Annika Wibrell svarar på frågan. 
 
Maria Lundqvist tackar för svaret. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågedebatten kan förklaras 
avslutad. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara frågedebatten avslutad. 
------ 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 12 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 40   Dnr 11/Ks295  940 
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande ang. Lärcentra 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande har inlämnats av Jonny 
Kärkkäinen, KD. 
 
”Lärcentra finns i 250 kommuner och är sällan eller aldrig integrerade 
med gymnasieskolor. Lärcentra finns organisatoriskt under 
kommunstyrelsen eller en utvecklingsnämnd. – Varför föreslås 
Vilhelmina Lärcentra finnas under Kultur och utbildning istället för 
Kommunstyrelsen? Varför skulle det fungera i Vilhelmina när det inte 
bedöms göra det i andra kommuner?”  
 
Ordföranden prövar först huruvida den enkla frågan får ställas. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att den enkla frågan får ställas. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson svarar på frågan. 
 
Jonny Kärkkäinen tackar för svaret. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågedebatten kan förklaras 
avslutad. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara frågedebatten avslutad. 
------ 
 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 13 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 41   Dnr 11/Ks296  940 
Enkel fråga till kultur och utbildningsnämndens ordförande ang. 
Lärcentrum. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga till kultur och utbildningsnämndens ordförande har inlämnats 
av Rickard Norberg, KD. 
 
”Tycker ordförande för Kultur och utbildningsnämnden att det är en 
fördel att ha Lärcentrum i sin förvaltning? Vilka fördelar i så fall? Hur 
gynnar det våra medborgare?”  
 
Ordföranden prövar först huruvida den enkla frågan får ställas. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att den enkla frågan får ställas. 
  
Kultur- och utbildningsnämndens ordförande Viveka Abramsson svarar 
på frågan. 
 
Rickard Norberg tackar för svaret. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågedebatten kan förklaras 
avslutad. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara frågedebatten avslutad. 
------ 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 14 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 42   Dnr 11/Ks297  940 
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande ang. Lärcentrums 
organisation. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande har inlämnats av Robert 
Svensson, C. 
 
”Vi har fått veta att de styrande har planer på att förändra Lärcentrums 
organisation men kan inte utläsa vad kommunen kommer att tjäna på 
detta. Min fråga är: - Vad tjänar vi på detta och var finns utredningen?”  
 
Ordföranden prövar först huruvida den enkla frågan får ställas. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att den enkla frågan får ställas. 
  
Kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson svarar på frågan. 
 
Robert Svensson tackar för svaret. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågedebatten kan förklaras 
avslutad. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara frågedebatten avslutad. 
------ 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 15 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 43   Dnr 11/Ks298   940 
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande ang immigrationsservice. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande har inlämnats av Maria 
Lundqvist, PA. 
 
”Immigrationsservice (Flyktingorganisationen) som nu finns i 
Lärcentrums regi arbetar för en snabb integration i samhället. Målet ska 
vara att lära sig språket och därefter få praktikplats för att sedan kunna 
komma ut i arbetslivet. En bra och fungerande verksamhet har byggts 
upp för detta. I S och V:s förslag är tanken att flytta över 
Immigrationsservice till Socialnämnden. Socialnämnden handlägger 
främst omsorgsfrågor och jag undrar hur man tänkt i denna fråga? Är det 
omsorg vi ska sätta i fokus för flyktingarna eller är det integration i 
samhället?” 
 
 Ordföranden prövar först huruvida den enkla frågan får ställas. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att den enkla frågan får ställas. 
  
Kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson svarar på frågan. 
Maria Lundqvist tackar för svaret. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågedebatten kan förklaras 
avslutad. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara frågedebatten avslutad. 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 16 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

----- 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 44   Dnr 11/Ks299  940 
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande ang. Lärcentrum. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande har inlämnats av Annika 
Andersson, C. 
 
”Lärcentrum har fått goda vitsord från Skolverket som menar att denna 
verksamhet är ett föredöme. Lärcentrum består av nio inriktningar med 
25 medarbetare. Dessa inriktningar är grundläggande vuxenutbildning, 
särvux, sfi (svenska för invandrare), gymnasial vuxenutbildning, 
yrkeshögskola, högskola, uppdragsutbildning, ungdomsprojekt och 
Immigrationsservice. Vi undrar varför de styrande vill ändra på en 
verksamhet som fungerar bra.” 
 
Ordföranden prövar först huruvida den enkla frågan får ställas. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att den enkla frågan får ställas. 
  
Kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson svarar på frågan. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågedebatten kan förklaras 
avslutad. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara frågedebatten avslutad. 
----- 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 17 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 45   Dnr 11/Ks300  940 
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande ang. lån till Cloudberry 
Village AB. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande har inlämnats av Jonny 
Kärkkäinen, KD. 
 
” I en dom från förvaltningsrätten så framgår att kommunstyrelsen begått 
ett allvarligt brott mot kommunallagen när man lånat ut en miljon kronor 
till företaget Cloudberry Village AB. 
 
Jag undrar nu hur Nilsson ska agera för att liknande brott mot 
kommunallagen inte ska återupprepas?”  
 
Ordföranden prövar först huruvida den enkla frågan får ställas. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att den enkla frågan får ställas. 
  
Kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson svarar på frågan. 
 
Jonny Kärkkäinen tackar för svaret. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågedebatten kan förklaras 
avslutad. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara frågedebatten avslutad. 
------ 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 18 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 46   Dnr 11/Ks301  940 
Enkel fråga till kommunfullmäktiges ordförande ang. vägran att ställa 
proposition. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga till kommunfullmäktiges ordförande har inlämnats av Jonny 
Kärkkäinen, KD. 
 
”I en dom från förvaltningsrätten framgår att kommunfullmäktige agerat 
i strid med kommunallagen när man vägrade att ställa proposition på ett 
yrkande från mig om återremiss angående en motion om utökad 
demokrati och öppenhet. 
 
Hur tänker ordförande agera för att efterleva förvaltningsrättens dom 
samt att säkerställa att liknande inte återupprepas i framtiden?” 
 
Ordförande KG Abramsson överlämnar ordförandeskapet till 
kommunfullmäktiges 2:e vice ordförande Anita Johansson.  
 
Ordförande Anita Johansson prövar först huruvida den enkla frågan får 
ställas. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att den enkla frågan får ställas. 
  
Kommunfullmäktiges ordförande svarar på frågan. 
 
Jonny Kärkkäinen tackar för svaret. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågedebatten kan förklaras 
avslutad. 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 19 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 46 (forts)  Dnr 11/Ks301  940 
Enkel fråga till kommunfullmäktiges ordförande ang. vägran att ställa 
proposition. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara frågedebatten avslutad. 
 
Ordförandeskapet återtas därefter av KG Abramsson. 
 
I anslutning till denna frågedebatt, upplyser Åke Nilsson om att han, på 
den powerpointbild han visade i anslutning till frågedebatten om lån till 
Cloudberry Village AB, hade benämnt ett av bolagen felaktigt. Bolagets 
namn ska vara Kittelfjäll Hotell & Fritid AB. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att notera rättelsen. 
------ 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 20 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 47   Dnr 11/Ks302  940 
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande ang. lån till Cloudberry 
Village AB. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande har inlämnats av Jonny 
Kärkkäinen, KD. 
 
”I en dom från förvaltningsrätten så framgår att kommunstyrelsen begått 
ett allvarligt brott mot kommunallagen när man lånat ut en miljon kronor 
till företaget Cloudberry Village AB. 
 
Jag undrar nu hur Nilsson ska agera för att liknande brott mot 
kommunallagen inte ska återupprepas?” 
 
Ordförande konstaterar att denna fråga är ställd 2011-06-17. 
Samma fråga har även ställts 2011-06-16 och behandlats av dagens 
kommunfullmäktigesammanträde. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att notera att frågan redan ställts och besvarats. 
----- 
 
 
 
 

 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 21 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 48   Dnr 11/Ks276  940 
Interpellation till kultur- och utbildningsnämndens ordförande ang. 
lärcentrum. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Interpellation har inlämnats av Jonny Kärkkäinen, KD ang. lärcentrum. 
 
”Tycker ordförande för Kultur och utbildningsnämnden att det är en 
fördel att ha Lärcentrum i sin förvaltning? Vilka fördelar i så fall? Hur 
gynnar det våra medborgare?” 
 
Ordförande föreslår kommunfullmäktige att den inkomna 
interpellationen behandlas vid kommunfullmäktiges sammanträde  
2011-08-29. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Abramssons förslag 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att behandla interpellationen vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2011-08-29. 
-----

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 22 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 49   Dnr 11/Ks277  940 
Interpellation till socialnämndens ordförande ang. immigrationsservice. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Interpellation har inlämnats av Jonny Kärkkäinen, KD till 
socialnämndens ordförande. 
 
”Tycker socialnämndens ordförande att det är en fördel att ha 
immigrationsservice i sin förvaltning?” 
 
Ordförande föreslår kommunfullmäktige att den inkomna 
interpellationen behandlas vid kommunfullmäktiges sammanträde  
2011-08-29. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Abramssons förslag 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att behandla interpellationen vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2011-08-29. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 23 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 50   Dnr 11/Ks278  940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande ang. Lärcentrum. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Interpellation har inlämnats av Tommy Streling, PA till 
kommunstyrelsens ordförande 
 
”Turerna kring Lärcentrums uppsplittring startade med s/v-majoritetens 
budgetremissvar som korthugget markerade omorganisationsförslaget i 
början av maj 2011. Därtill har den enda utförda 
konsekvensbeskrivningen blivit ifrågasatt från första stund, både formellt 
och till innehåll. Kommunstyrelsens ordförande har uttalat både på First 
Class, och anmärkningsvärt nog även i Västerbottenskuriren, att 
Lärcentrums rektor Lars Gavelin överskridit sina befogenheter. 
 
1. Vilka befogenheter anser kommunstyrelsens ordförande att rektor 

Lars Gavelin överskridit? 
 

Vid förändringar i organisationen krävs konsekvensbeskrivningar, dels 
för att förvaltningarna skall kunna bedöma, värdera och avge 
rekommendationer, dels för att politikerna skall ges ett fullvärdigt 
beslutsunderlag, vilket således inte fanns i kommunstyrelsen den 31 maj 
2011. Det enda underlag som fanns var rektor Lars Gavelins utlåtande, 
vars konsekvensbeskrivning tydligt talade mot en organisations-
förändring.  Trots detta beslutade kommunstyrelsen att organaisations-
förändringen skall genomföras, trots att inte konsekvensbeskrivningar 
fanns för Kultur- och utbildningsnämndens respektive Socialnämndens 
vidkommande. 
 
Politiskt Alternativ (PA) markerade vid sammanträdet den31 maj att en 
fördjupad beredning avseende alla berörda verksamheter och nämnder 
skall utföras, vilket yrkades av (PA) men ej bifölls i kommunstyrelsen. 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 24 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 50 (forts)  Dnr 11/Ks278  940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande ang. Lärcentrum. 
 
2.1. Frågan till kommunstyrelsens ordförande är, skall detta bli regel i 
Vilhelmina kommun, att omorganisation kan ske grundlöst, utan 
beredning i berörda nämnder/förvaltningar och motsatt den 
konsekvensutredning som är bilagd? 
 
2.2. Ser inte kommunstyrelsens ordförande risken med en uppluckring av 
den demokratiska beslutsprocessen, då förankring och berednings-
underlag blir ytterst bristfälligt både på förvaltningsnivå och i politiken 
genom detta förfarande?” 
 
Ordförande föreslår kommunfullmäktige att den inkomna 
interpellationen behandlas vid kommunfullmäktiges sammanträde  
2011-08-29. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Abramssons förslag 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att behandla interpellationen vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2011-08-29. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 25 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 51   Dnr 11/Ks279  940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande ang. lån till Cloudberry 
Village AB. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Interpellation har inlämnats av Tommy Streling, PA till 
kommunstyrelsens ordförande. 
 
”1. Varför sade inte Vilhelmina kommun upp det kortfristiga miljonlånet 
till Cloudberry Village, när Kittelfjäll Utveckling AB, KUAB, 
förvärvade hotellverksamheten i Kittelfjäll? Det stod då bortom alla 
tvivel att ingen affär med Cloudberry Village AB skulle bli av. 
 
Det fanns en undantagsklausul i lånekontraktet – varför utnyttjades inte 
denna för att minimera risken och omedelbart återkräva utlånat kapital 
när fullföljandet av hotellaffären inte längre var möjligt? 
 
2. Anser kommunstyrelsens ordförande fortfarande att det finns en 

säkerhet för miljonlånet till Cloudberry Village AB?” 
 
Ordförande föreslår kommunfullmäktige att den inkomna 
interpellationen behandlas vid kommunfullmäktiges sammanträde  
2011-08-29. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Abramssons förslag 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att behandla interpellationen vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2011-08-29. 
----

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 26 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 52   Dnr 11/Ks280  940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande ang. utlåning till 
Cloudberry Village AB. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Interpellation har inlämnats av Jonny Kärkkäinen, KD, till 
kommunstyrelsens ordförande. 
 
”Förvaltningsrätten har i rättslig dom meddelat att kommunstyrelsens 
beslut om utlåning av en miljon kronor till Cloudberry Village AB var ett 
olagligt beslut. 
 
Min fråga är: Hur ämnar kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson 
agera för att inte liknande olagligheter ska återupprepas?”. 
 
Ordförande föreslår kommunfullmäktige att den inkomna 
interpellationen behandlas vid kommunfullmäktiges sammanträde  
2011-08-29. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Abramssons förslag 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att behandla interpellationen vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2011-08-29. 
-----

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 27 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 53   Dnr 11/Ks281  940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande ang. beslut om köp av 
aktier. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Interpellation har inlämnats av Jonny Kärkkäinen, KD, till 
kommunstyrelsens ordförande. 
 
”Förvaltningsrätten har i rättslig dom meddelat att kommunstyrelsens 
beslut om köp av aktier i Cloudberry Village AB för 2,98 miljoner 
kronor, med utbetalningsdag 15/12 2010, alltså innan 
kommunfullmäktige godkänt detta, var ett reglementsvidrigt beslut. 
Majoriteten i kommunstyrelsen har således enligt Förvaltningsrätten 
”överträtt sin befogenhet genom att ha beslutat i frågan”. 
 
Jag frågar hur kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson ämnar hantera 
detta, samt agera för att något liknande inte ska återupprepas i 
framtiden?” 
 
Ordförande föreslår kommunfullmäktige att den inkomna 
interpellationen behandlas vid kommunfullmäktiges sammanträde  
2011-08-29. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Abramssons förslag 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att behandla interpellationen vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2011-08-29. 
-----

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 28 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 54   Dnr 11/Ks282  940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande ang. förändring av 
Lärcentrums organisation. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Interpellation har inlämnats av Jonny Kärkkäinen, KD, till 
kommunstyrelsens ordförande. 
 
”Vi har fått veta att de styrande har planer på att förändra Lärcentrums 
organisation men kan inte utläsa vad kommunen kommer att tjäna på 
detta. Min fråga är: - Vad tjänar vi på detta och var finns utredningen?” 
 
Ordförande föreslår kommunfullmäktige att den inkomna 
interpellationen behandlas vid kommunfullmäktiges sammanträde  
2011-08-29. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Abramssons förslag 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att behandla interpellationen vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2011-08-29. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 29 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 55   Dnr 11/Ks283  940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande ang. Lärcentra 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Interpellation har inlämnats av Jonny Kärkkäinen, KD, till 
kommunstyrelsens ordförande. 
 
”Lärcentra finns i 250 kommuner och är sällan eller aldrig integrerade 
med gymnasieskolor. Lärcentra finns organisatoriskt under 
kommunstyrelsen eller en utvecklingsnämnd. – Varför föreslås 
Vilhelmina Lärcentra finnas under Kultur och utbildning istället för 
Kommunstyrelsen? Varför skulle det fungera i Vilhelmina när det inte 
bedöms göra det i andra kommuner?” 
 
Ordförande föreslår kommunfullmäktige att den inkomna 
interpellationen behandlas vid kommunfullmäktiges sammanträde  
2011-08-29. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Abramssons förslag 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att behandla interpellationen vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2011-08-29. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 30 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 56   Dnr 11/Ks284  940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande ang. Lärcentrums 
verksamhet. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Interpellation har inlämnats av Jonny Kärkkäinen, KD, till 
kommunstyrelsens ordförande. 
 
”Lärcentrum har fått goda vitsord från Skolverket som menar att denna 
verksamhet är ett föredöme. Lärcentrum består av nio inriktningar med 
25 medarbetare. Dessa inriktningar är grundläggande vuxenutbildning, 
särvux, sfi (svenska för invandrare), gymnasial vuxenutbildning, 
yrkeshögskola, högskola, uppdragsutbildning, ungdomsprojekt och 
immigrationsservice. Vi undrar varför de styrande vill ändra på en 
verksamhet som fungerar bra.” 
 
Ordförande föreslår kommunfullmäktige att den inkomna 
interpellationen behandlas vid kommunfullmäktiges sammanträde  
2011-08-29. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Abramssons förslag 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att behandla interpellationen vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2011-08-29. 
------

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 31 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 57   Dnr 11/Ks285  940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande ang. Immigrations-
service. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Interpellation har inlämnats av Jonny Kärkkäinen, KD, till 
kommunstyrelsens ordförande. 
 
”Immigrationsservice (Flyktingorganisationen) som nu finns i 
Lärcentrums regi arbetar för en snabb integration i samhället. Målet ska 
vara att lära sig språket och därefter få praktikplats för att sedan kunna 
komma ut i arbetslivet. En bra och fungerande verksamhet har byggts 
upp för detta. I S och V:s förslag är tanken att flytta Immigrationsservice 
till Socialnämnden. Socialnämnden handlägger främst omsorgsfrågor 
och jag undrar hur man tänkt i denna fråga? Är det omsorg vi ska sätta i 
fokus för flyktingarna eller är det integration i samhället?” 
 
Ordförande föreslår kommunfullmäktige att den inkomna 
interpellationen behandlas vid kommunfullmäktiges sammanträde  
2011-08-29. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Abramssons förslag 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att behandla interpellationen vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2011-08-29. 
------

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 32 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 58   Dnr 11/Ks286  940 
Interpellation till kommunfullmäktiges ordförande  
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Interpellation har inlämnats av Jonny Kärkkäinen, KD, till 
kommunfullmäktiges ordförande. 
 
”Kommunfullmäktige i Vilhelmina har i rättslig dom från 
Förvaltningsrätten erhållit utslag angående hanteringen av en motion som 
bland annat handlade om utökad demokrati. 
 
Min fråga är hur Förvaltningsrättens beslut kommer att hanteras av KF:s 
majoritet samt dess ordförande?” 
 
Ordförande föreslår kommunfullmäktige att den inkomna 
interpellationen behandlas vid kommunfullmäktiges sammanträde  
2011-08-29. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Abramssons förslag 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att behandla interpellationen vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2011-08-29. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 33 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 

Au 8/6 
 
 
 
Kfm § 59   Dnr 11/Ks264  940 
Medborgarförslag ang. utsmyckning av viadukten Lövliden. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Medborgarförslag har inlämnats av Ewa Larsson, Dalasjö ang. 
utsmyckning av viadukten i Lövliden. 
”Bakgrund: I Vilhelmina kommun har ett företag satsat och byggt ett 
”stopp” för tillresande och kommunbor invid Lövlidens korsning. Ett 
mycket uppskattat ställe att stanna till på. 
 
För den som sedan väljer att resa till fjälls så ska en viadukt passeras och 
även för den som reser mot Storuman så undgår man inte att se denna 
viadukt när den ligger strax intill nedan korsning. 
 
Vi har också kunnat följa en positiv utveckling av utsmyckning till små 
medel i grannkommuner och folk talar om dessa och varför man väljer 
att stanna till. 
I Storumans kommun valdes det att måla sopcontainer med vackra motiv 
och av en lokal konstnär. I Dorotea valde man att utföra målning av 
viadukt infarten till samhället. 
 
Folk har positivt överraskats av de vackra motiven och vid rastplats 
innan Storuman kan man ständigt se folk parkera för att sträcka på 
benen, använda sig av sanitetsanläggningen eller helt enkelt vila ögonen 
på de målade containers som står uppställda där. 
 
När man kommer till Dorotea på andra sidan av Vilhelmina efter E45:an 
eller Inlandsbanan, så lyfts blicken till motivet på viadukten och man 
känner ett välkomnande in i själva centralorten. Automatisk 
nedbromsning av hastighet sker också. 
 
Vilhelmina kommun kan dock vara stolta och glädjas över den rastplats 
som ligger i Meselefors och ger större fordon och husvagnsfolk ett 
tillfälle att stanna till. Vacker utsikt och utsmyckad. 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 34 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 59 (forts)  Dnr 11/Ks264  940 
Medborgarförslag ang. utsmyckning av viadukten Lövliden. 
 
Vilhelmina har mycket att glädjas över men får för den skull inte sluta 
titta på förbättringar och förändringar för ögonen när man kommer in i 
själva samhället. 
 
Vilhelmina är också ett ”långt samhälle” och ”vi” får inte glömma in- 
och utfarter som ligger på båda sidor eller längst med samhället 
(Parallellgator) 
 
Därför föreslår jag att man utsmyckar viadukten i korsningen Lövliden-
Klimpfjäll. Samt att man ser till att få in höjden på densamma ovanför 
körbanorna, för att undvika påkörning av högre fordon. Detta bör inte 
vara en alltför dryg kostnad för kommunen och kan säkert lösas på ett 
tillfredställande sätt. 
 
Förslag. 
Att Vilhelmina kommun utlyser förfrågan till lokala konstnärer att 
inkomma med ”målningsförslag” och kostnad för utsmyckning av 
viadukten Lövliden, med kulturell anknytning, ex fiske, fjäll och 
midnattssol. 
Att Vilhelmina kommun undersöker möjlighet till projektpengar för detta 
Att Vilhelmina kommun anslår del av Bygdemedel till utsmyckning av 
viadukten.” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning 
och beslut. 
---- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 35 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
Kfm § 60   Dnr 11/Ks263  940 
Medborgarförslag – ang. skyltning i Vilhelmina. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Medborgarförslag har inlämnats av Ewa Larsson, Dalasjö, ang. skyltning 
i Vilhelmina. 
 
”Bakgrund: Vi hör ”ständigt” hur långt och svårt det kan vara att ta sig 
fram mellan olika områden  i Vilhelmina och med tanke på samhällets 
strategiska plats och vart man valt att bygga centrum så förstärks bilden 
av svår framkomlighet eller för långa avstånd till bostadsområden till 
centrumkärnan. I och med flytten av olika myndigheter i samverkan så 
känns det ännu längre och mer besvärligt utan hjuldrivet fordon att ta sig 
fram på orten. Samtidigt kan det ha en viss påverkan av att vi måste 
planera våra ärenden bättre och vi får tillfälle att röra oss längre sträckor 
och besöka affärsföretag i ut eller inkanten av samhället, som vi inte 
normalt besöker utan ett direkt ärende. 
 
Medborgarna rör sig över längre sträckor och med viss större spridning. 
Jag har också läst utredningar som direkt pekar på avstånd och 
lämplighet med centrumkärnan. Bl. a utredningen om ett ”seniorboende”. 
 
Jag vill ändå påstå att det är utformningen av samhället med dess 
naturliga ”kupering” som gör att vår avståndsbedömning påverkas eller  
dess ursprungliga utseende med kyrkstan som utgångspunkt. 
 
FÖRSLAG: 
 
Föreslår därför att man uppför en träskylt med pekriktning och meter 
angivelse vid korsningen där posten ligger. 
Skyltarna bör visa meter till OK/Tallmon/Volvo eller nedfart 
Camping/bad. Buss och tågstation, Kyrkstad och kyrka. Baksjön och 
Malgomajskolan. Trissen och Bergbacka och motsvarande polis och fk. 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 36 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 60 (forts)  Dnr 11/Ks263  940 
Medborgarförslag – ang. skyltning i Vilhelmina. 
 
Kommunen kan ta in förslag på skylt från lokal snickare eller 
formgivare. Kostnaden bör inte bli alltför hög och över tid kan liknande 
skyltar eller i annat utsnidat material tas fram och peka på sevärdheter 
och ”annat utbud”, utmed E 45:an och i samarbete med Trafikverket. 
 
Snygga smidesskyltar mot MIO/Bodycenter/ och Gubbseleforsen kan 
sättas i vackert smidda kedjor eller liknande. 
 
Från andra motsatta infarten sätts skyltar upp mot ”nya kyrkogården. 
Trissen nedfarten, strandpromenaden osv.” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning 
och beslut. 
------ 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 37 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
Kfm § 61 
Ks § 126 
Au § 224 
Au § 89    11-7/133- 
Kfm § 5 Dnr 10/Ks435  940 
Medborgarförslag – Arrangera en tävling i att skapa och utveckla en 
spektakulär turistmagnet. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-02-14 
Mats Fahlén, Vilhelmina, har inlämnat medborgarförslag – Arrangera en 
tävling i att skapa och utveckla en spektakulär turistmagnet. 
 
” De flesta känner väl till Ishotellet i Jukkasjärvi, Tomteland i 
Rovaniemi, Sommarland i Skara, Gekås i Ullared, Skulpturparken i 
Wanås, Legoland och många andra speciella ställen runt om i Norden, 
som drar till sig massor av besökare. Mitt förslag går ut på att dra igång 
en tävling där det gäller att komma med förslag till en turistmagnet i 
Vilhelmina, något som turister söderifrån (eftersom det är där massorna 
finns) väldigt gärna skulle vilja besöka och uppleva. Vi har redan mycket 
i vår region som lockar turister, och det ska vi naturligtvis fortsätta att 
vårda, utveckla och marknadsföra, men det jag avser med mitt förslag är 
något alldeles speciellt som bara finns i Vilhelmina. Och hur ska man 
kunna skapa något sådant? 
Jo: 
Engagera ”alla” i en förslagstävling. 
                  Allmänhet 
      Skolor 
      Studieförbund 
      Föreningar 
Att engagera ”alla” innebär att många hjärnor sätts i arbete. Många av 
dessa saknar erfarenhet av vad som är vanligt, vettigt och brukligt. Det 
kan vara en tillgång i ett sådant här fall. Aldrig tänkta tankar eller lagda 
förslag kan dyka upp och verka tokiga, men som trots allt kan visa sig 
vara genomförbara. Här är det originella, det nytänkta, det annorlunda 
särskilt värdefullt. Det som redan finns på andra orter lockar ju inte 
besökare till Vilhelmina lika mycket som det unika. 
Även de erfarna och kunniga som burit på en idé, men inte kommit till 
skott, kan stöttas att försöka förverkliga den av en sådan tävling.  
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 38 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

Kfm § 61 (forts) 
Ks § 126 (forts) 
Au § 224 (forts) 
Au § 89 (forts) 
Kfm § 5 (forts) Dnr 10/Ks435  940 
Medborgarförslag – Arrangera en tävling i att skapa och utveckla en 
spektakulär turistmagnet. 
 
Diskussioner och utbyten av tankar och uppslag kan ge nya idéer om 
många är involverade i projektet. 
 
Priser till    Troligast genomförbara idé. 
                   Roligaste idé 
                   Mest originella idé 
                   Etc 
 
En dylik tävling har flera syften och skulle kunna fylla flera funktioner, t 
ex: 
Öka sammanhållningen bland kommunmedborgarna – att tillsammans 
jobba för något som gynnar kommunen. Det kan behövas efter den 
splittring som Vojmådebatten orsakade. 
 
Skapa engagemang för kommunens väl och ve – man blir delaktig och 
kan kanske bidra med något bra. 
 
Skapa framtidstro – för varje idé fantiseras det om hur bra just mitt/vårt 
förslag ska bli för Vilhelmina. 
 
Förslagen kan ge inspiration till nytt företagande eller utvecklande av 
befintligt. 
 
Det kan, om det vill sig väl, verkligen leda fram till skapandet av en 
fungerande turistmagnet.” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att överlämna förslaget till kommunstyrelsen för beredning. 
----- 
Au 2011-03-01  
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till näringsenheten att bereda ärendet. 
---- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 39 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 61 (forts) 
Ks § 126 (forts) 
Au § 224 (forts) Dnr 10/Ks435  940 
Medborgarförslag – Arrangera en tävling i att skapa och utveckla en 
spektakulär turistmagnet. 
 
Au 2011-05-17 
Förslag till beslut 
 
att uppdra till näringsenheten att arrangera tävlingen 
 
att utse styrelsen för Visit Vilhelmina till jury. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att uppdra till näringsenheten att arrangera tävlingen 
 
att utse styrelsen för Visit Vilhelmina till jury. 
----- 
Ks 2011-05-31 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör föreslå kommunfullmäktige 
besluta att uppdra till näringsenheten att arrangera tävlingen tillsammans 
med Visit Vilhelmina. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att uppdra till näringsenheten arrangera tävlingen tillsammans med Visit 
Vilhelmina. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 40 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 61 (forts) Dnr 10/Ks435  940 
Medborgarförslag – Arrangera en tävling i att skapa och utveckla en 
spektakulär turistmagnet. 
 
Kfm 2011-06-20 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att uppdra till näringsenheten arrangera tävlingen tillsammans med Visit 
Vilhelmina och därmed förklara medborgarförslaget besvarat 
-----

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 41 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
Kfm § 62 
Ks § 132 
Au § 233 
Au § 290   11-7/147- 
Kfm § 49 Dnr 10/Ks206  940 
Motion – Fatmomakke kyrkplats 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2010-06-14 
Motion ang. Fatmomakke Kyrkplats har inlämnats av Ulf Andersson, S. 
 
”Enligt uppgift pågår en statlig utredning som markant kommer att 
förändra nuvarande skyddsdirektiv för Fatmomakke kyrkplats. Med 
anledning därav vill jag anföra följande. 
 
Kultsjödalen och dess invånare värnar sin hembygd och ser med oro på 
utvecklingen i dalgången. Den berör givetvis ett antal olika områden, 
men i detta speciella fall vill jag ta upp frågan om bevarande och 
utvecklandet av Fatmomakke kyrkplats och den nu mycket unika kultur 
den representerar. Verksamheten har under många år glesats ut, men i 
detta avseende har Vilhelmina kommun föga ansvar eller möjligheter att 
påverka utvecklingen. Den hör i första hand hemma i den kyrkliga 
världen. 
 
Den aktuella utredningen, vilken Vilhelmina kommun förmodligen haft 
möjlighet att ta del av och yttra sig över, har mig veterligen inte ansetts 
ha så pass betydelse att man bemödat sig att lämna synpunkter på 
detsamma. Med nuvarande politiska ledning så får natur- och 
kulturfrågorna allt för ofta stryka på foten, vilket jag djupt beklagar. 
 
Fatmomakke kyrkplats är, och har alltid genom historien varit mycket 
betydelsefull både samer och svenskar, inte minst som kulturbärare. Den 
som genom åren besökts av närboende och fjärran ifrån kommande 
människor som förundrat sig över kyrkplatsens kultur och historia i det 
natursköna läget. Tyvärr har inte underhållet gått i takt med förslitningen 
och förfallet av densamma. Det kan inte ens vara tillåtet att låta en sån 
unik miljö fördärvas. 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 42 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 62 (forts) 
Ks § 132 forts) 
Au § 233 (forts) 
Au § 290 (forts) 
Kfm § 49 (forts) Dnr 10/Ks206  940 
Motion – Fatmomakke kyrkplats 
 
Då den kyrkliga ledningen tycks sakna förmågan att lösa detta pågående 
problem anser jag att Vilhelmina kommun bör ta initiativ till en 
fördjupad studie av den nuvarande statusen på Fatmomakke kyrkplats 
samt att vidare undersöka vilka framtida åtgärder som, tillsammans med 
den sittande Fatmomakkestyrelsen, kan vidtas för att trygga kyrkplatsens 
bevarande och utveckling. Det bör i sammanhanget utverkas statliga 
garantier för att kyrkplatsen får det skyddsdirektiv den behöver för att 
bevaras inför eftervärlden och även fortsättningsvis kunna vara det 
attraktiva besöksmål det alltid varit. 
 
Jag hemställer att kommunfullmäktige fattar beslut om att genast ta sig 
an frågan om Fatmomakke kyrkplats framtid och skyddet för densamma 
liksom de åtgärder som krävs för att det även i framtiden ska få vara det 
attraktiva besöksmål det alltid varit”.  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
---- 
Au 2010-08-11 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till kommunchefen att upprätta yttrande på motionen. 
- - - - - 
Au 2011-05-17 
Förslag till yttrande har upprättats. 
Näringsenheten föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige 
besluta att bifalla motionen.  
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 43 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
Kfm § 62 (forts) 
Ks § 132 (forts) 
Au § 233 (forts) Dnr 10/Ks206  940 
Motion – Fatmomakke kyrkplats. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att bifalla motionen. 
----- 
Ks 2011-05-31 
Tommy Streling yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Ewa Hed, Bernt Dahlberg och Maria 
Kristoffersson. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att bifalla motionen. 
----- 
Kfm 2011-06-20 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bifalla motionen. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 44 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
Kfm § 63 
Ks § 99    11-6/1-83 
Au § 163 Dnr 11/Ks186  206 
Taxor för miljö- och byggnadsnämnden. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2011-04-12 
Miljö- och byggnadsnämnden har 2011-03-15 § 33 beslutat 
 
att godkänna förslag till nya taxor för miljö- och byggnadsnämnden och 
att överlämna taxorna till kommunfullmäktige för antagande 
 
Förslaget innebär en timtaxa på 680 kr för verksamheter enligt 
miljöbalken. 
 
Plan- och bygglovstaxan utgår från justeringsfaktorn N = 0,8 förutom för 
strandskyddsärenden, där justeringsfaktor N = 0,3. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar att 
 
att fastställa timtaxan till 680 kr för verksamheter enligt miljöbalken 
 
att fastställa justeringsfaktorn N= 0,8 förutom strandskyddsärenden där 
justeringsfaktorn är N=0,3 
----- 
Ks 2011-05-31 
Yttrande i ärendet avges av Rickard Norberg. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar att 
 
att fastställa timtaxan till 680 kr för verksamheter enligt miljöbalken 
 
att fastställa justeringsfaktorn N= 0,8 förutom strandskyddsärenden där 
justeringsfaktorn är N=0,

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 45 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
Kfm § 63 (forts) Dnr 11/Ks186  206 
Taxor för miljö- och byggnadsnämnden. 
 
Kfm 2011-06-20 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att upphäva nuvarande taxa, 
 
att fastställa timtaxan till 680 kr för verksamheter enligt miljöbalken, 
 
att fastställa justeringsfaktorn N= 0,8 förutom strandskyddsärenden där 
justeringsfaktorn är N=0,3 samt 
 
att den nya taxan ska gälla fr.o.m. 2011-07-01. 
------ 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 46 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 Au § 164       Ks § §100 
Ks § 242        Kfm §   64    11-6/85-90 
Au § 373   10-12/1-6 
Au § 220   10-7/1-8 
Ks § 52   10-3/3-6 
Au § 64  Dnr 10/Ks73  214 
Förslag till ändring av detaljplan för Torget, Komministern 3 och 4, 
Mejeriet 12 m fl. i Vilhelmina kommun. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2010-03-01 
Förslag till detaljplan för Torget, i centrala Vilhelmina har upprättats. 
 
Planområdet omfattar en areal på ca 1,4 hektar. Området avgränsas i norr 
av Volgsjövägen och i öster av Postgatan, i sydväst av kommunhuset och 
i nordväst av Prästgatan. 
 
Syftet med planändringen är att öka byggrätterna för fastigheterna 
Mejeriet 9 och 12 så att affärslokaler kan byggas till. 
Fastigheterna inom planområdet är både i privat och kommunal ägo. 
 
Planändringen genomförs via normalt planförfarande. 
 
Synpunkter önskas senast 12 mars 2010. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
Att meddela Miljö- och byggnadsnämnden att kommunstyrelsen inte har 
några invändningar mot det upprättade förslaget. 
----- 
Ks 2010-03-23 
Under överläggning i ärendet yrkar Åke Nilsson bifall till förslaget. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Bernt Dahlberg, Maria Kristoffersson 
och Lars Eliasson. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
Att meddela Miljö- och byggnadsnämnden att kommunstyrelsen inte har 
några invändningar mot det upprättade förslaget. 
---- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 47 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
Kfm § 64 (forts) 
Ks § 100 (forts) 
Au § 164 (forts) 
Ks § 242 (forts) 
Au § 373 (forts) 
Au § 220 (forts) Dnr 10/Ks73  214 
Förslag till ändring av detaljplan för Torget, Komministern 3 och 4, 
Mejeriet 12 m fl. i Vilhelmina kommun. 
 
Au 2010-06-22 
Förslag till detaljplan för Torget, Komministern 3 och 4, Mejeriet 9 och 
12 m fl har upprättats och finns utställd under tiden 4 juni – 27 juni 2010. 
 
Under överläggning i ärendet deltar GVA-ing Lars Sjölin. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att planen ska tillåta byggnation för handel på del av området märkt XU, 
 
att gång och cykelbanan ska finnas kvar, 
 
att inga övriga erinringar finns mot planen. 
- -  - - - 
Au 2010-11-26 
Miljö- och byggnadsnämnden har 2010-10-19, § 171 beslutat 
 
att godkänna upprättat utställningsutlåtande och överlämna detaljplanen 
till kommunfullmäktige för antagande. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att anta upprättat förslag till detaljplan under följande förutsättningar: 
 
att planen ska tillåta byggnation för handel på del av området märkt XU, 
 
att gång och cykelbanan ska finnas kvar, 
 
att en särskild överenskommelse krävs för markupplåtelse avseende 
område XU. 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 48 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

Kfm § 64 (forts) 
Ks § 100 (forts) 
Au § 164 (forts) 
Ks § 242 (forts) Dnr 10/Ks73  214 
Förslag till ändring av detaljplan för Torget, Komministern 3 och 4, 
Mejeriet 12 m fl. i Vilhelmina kommun. 
 
Ks 2010-12-07  
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
att planen ska tillåta byggnation för handel på del av området märkt XU, 
 
att gång och cykelbanan ska finnas kvar, 
 
att återremittera planen till miljö- och byggnadsnämnden för erforderliga 
ändringar, 
 
att en särskild överenskommelse krävs för markupplåtelse avseende 
område XU. 
----- 
Au 2011-04-12 
Miljö- och byggnadsnämnden har 2011-03-15, § 10 beslutat 
 
att planen bedöms vara av principiell betydelse och allmänt intresse och  
 
att överlämna detaljplanen till kommunfullmäktige för antagande. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anta upprättad detaljplan för Torget, Komministern 3 och 4, Mejeriet 
12 m fl. i Vilhelmina kommun. 
----- 
Ks 2011-05-31 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta upprättad detaljplan för Torget, Komministern 3 och 4, Mejeriet 
12 m fl. i Vilhelmina kommun 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 49 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 64 (forts) Dnr 10/Ks73  214 
Förslag till ändring av detaljplan för Torget, Komministern 3 och 4, 
Mejeriet 12 m fl. i Vilhelmina kommun. 
 
Kfm 2011-06-20 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anta upprättad detaljplan för Torget, Komministern 3 och 4, Mejeriet 
12 m fl. i Vilhelmina kommun. 
----- 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 50 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
Kfm § 65 
Ks § 102 
Au § 169 Dnr 11/Ks178  734 
Inrättande av ny verksamhet Storgatan 18 inom handikappomsorgen. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2011-04-12 
Socialnämnden har 2011-03-17, § 52 beslutat 
 
att inrätta ett 9:9 boende med särskild boendeservice på Storgatan 18 
med 2 lägenheter/bostäder. 
 
att förhyra 2 lägenheter med första handskontrakt av Vilhelmina 
Bostäder AB för ändamålet, 
 
att omfördela medel från konto Mobila Teamet 52323 medel för 1,0 
tjänst till konto 52312 Manhattan, 
 
att hemställa hos kommunfullmäktige om godkännande av inrättad ny 
verksamhet. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att godkänna ny verksamhet Storgatan 18 inom handikappomsorgen  
 
att verksamheten ska inrymmas i befintlig budget. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 51 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 65 (forts) 
Ks § 102 (forts) Dnr 11/Ks178  734 
Inrättande av ny verksamhet Storgatan 18 inom handikappomsorgen. 
 
Ks 2011-05-31 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att godkänna ny verksamhet Storgatan 18 inom handikappomsorgen  
 
att verksamheten ska inrymmas i befintlig budget  
----- 
Kfm 2011-06-20 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att godkänna ny verksamhet Storgatan 18 inom handikappomsorgen, och  
 
att verksamheten ska inrymmas i befintlig budget.  
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 52 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
Kfm § 66 
Ks § 108  11-6/113-151 
Au § 182 Dnr 11/Ks184  940 
Beslut om ansvarsfrihet år 2010 för direktionen i Partnerskap Inland – 
Akademi Norr och ny förbundsordning. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2011-04-12 
Årsredovisningen för kommunalförbundet Partnerskap Inland – Akademi 
Norr avseende år 2010 fastställdes av direktionen 2011-02-25. 
 
Eftersom Partnerskap Inland – Akademi Norr är ett kommunalförbund 
med direktion så skall frågan om ansvarsfrihet prövas i varje 
medlemskommuns fullmäktige. 
 
Av upprättad revisionsrapport framgår att revisorerna föreslår att 
direktionen för kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 2010 års 
verksamhet. 
 
Direktionen beslöt vid sitt sammanträde 2010-12-03 att föreslå 
medlemskommunernas fullmäktige att anta en reviderad 
förbundsordning. Detta förslag skall behandlas i medlemskommunernas 
fullmäktige. 
 
Förslag till yttrande har upprättats. 
 
Förslag till beslut 
att bevilja direktionen för Kommunalförbundet Partnerskap Inland – 
Akademi Norr ansvarsfrihet för 2010 års verksamhet. 
 
Åke Nilsson anmäler jäv och deltar därför inte i detta ärendets 
handläggning och beslut. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att bevilja direktionen för Kommunalförbundet Partnerskap Inland – 
Akademi Norr ansvarsfrihet för 2010 års verksamhet. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 53 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
Kfm § 66 (forts) 
Ks § 108 (forts) Dnr 11/Ks184  940 
Beslut om ansvarsfrihet år 2010 för direktionen i Partnerskap Inland – 
Akademi Norr och ny förbundsordning. 
 
Ks 2011-05-31 
Åke Nilsson och Maria Kristoffersson anmäler jäv och deltar därför inte i 
ärendets handläggning eller beslut. 
 
Gunilla Prång ställer arbetsutskottets förslag under proposition. 
Efter genomförd omröstning finner ordföranden att kommunstyrelsen 
beslutat bifalla arbetsutskottets förslag. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
att bevilja direktionen för Kommunalförbundet Partnerskap Inland – 
Akademi Norr ansvarsfrihet för 2010 års verksamhet. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta reviderad förbundsordning. 
----- 
Kfm 2011-06-20 
 
Åke Nilsson och Maria Kristoffersson anmäler jäv och deltar därför inte i 
ärendets handläggning eller beslut. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att bevilja direktionen för Kommunalförbundet Partnerskap Inland – 
Akademi Norr ansvarsfrihet för 2010 års verksamhet och 
 
att anta reviderad förbundsordning. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 54 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

Kfm § 67 
Ks § 157 
Ks § 118 
Au § 211 
Ks § 50 
Au § 113  Särskild bilaga 
Ks § 259   10-12/63-66 
Au § 400 Dnr10/Ks380  042 
Årsredovisning 2010 
 
Ärendebeskrivning  
Au 2010-11-26 
Den löpande bokföringen skall för varje räkenskapsår avslutas med ett 
årsbokslut. För att redogöra för utfallet av verksamheten, verksamhetens 
finansiering och den ekonomiska ställningen vid räkenskapsårets slut 
skall en årsredovisning upprättas. I kommunen är det kommunstyrelsen 
som skall upprätta årsredovisningen. Bestämmelser om årsredovisningen 
återfinns i Lag (1997:614) om kommunal redovisning. 
 
Anvisning för arbetet med 2010 års årsredovisning har utarbetats. 
Föreslagen tidplan utgår från det krav lagen uppställer och den 
sammanträdesplan som fastställts för år 2011.  
 
Varje nämnd samt det bolag som ingår i kommunkoncernen skall 
avlämna egna verksamhetsberättelser. Utöver denna skall varje nämnd 
lämna en rapport avseende de två uppföljningsaktiviteter/ 
brukarundersökningar som de enligt tidigare beslut (§ 368/2000 ks au) 
skall ha genomfört under året. 
 
För att ekonomienheten skall beredas utrymme att sammanställa 
årsredovisningen inom den tidsram som fastställts i sammanträdesplanen 
föreslås att nämnder och bolag lämnar sina verksamhetsberättelser 
inklusive brukarundersökningar senast 2011-02-28. 
 
Kommunstyrelsen rekommenderas besluta 
 
att fastställa upprättat förslag till anvisningar för 2010 års bokslut och 
årsredovisning, 
 
att särskilt uppmärksamma nämnder och bolag på att 
verksamhetsberättelsen skall avlämnas enligt upprättad mall samt att 
materialet skall vara ekonomienheten tillhanda senast måndag den 28 
februari 2011. 
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Kfm § 67 (forts) 
Ks § 157 (forts) 
Ks § 118 (forts) 
Au § 211 (forts) 
Ks § 50 (forts) 
Au § 113 (forts) 
Ks § 259 (forts) 
Au § 400 (forts) Dnr10/Ks380  042 
Årsredovisning 2010 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att fastställa upprättat förslag till anvisningar för 2010 års bokslut och 
årsredovisning, 
 
att särskilt uppmärksamma nämnder och bolag på att 
verksamhetsberättelsen skall avlämnas enligt upprättad mall samt att 
materialet skall vara ekonomienheten tillhanda senast måndag den 28 
februari 2011. 
----- 
Ks 2010-12-07 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
att fastställa upprättat förslag till anvisningar för 2010 års bokslut och 
årsredovisning, 
 
att särskilt uppmärksamma nämnder och bolag på att 
verksamhetsberättelsen skall avlämnas enligt upprättad mall samt att 
materialet skall vara ekonomienheten tillhanda senast måndag den 28 
februari 2011. 
------ 
Au 2011-03-22 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck som 
redovisar upprättat förslag till Årsredovisning 2010. 
 
Av redovisningen framgår att årets resultat uppgår till 9,6 Mkr. Ett 
belopp om 1,1 Mkr har reserverats för ev. vitesföreläggande. 
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Kfm § 67 (forts) 
Ks § 157 (forts) 
Ks § 118 (forts) 
Au § 211 (forts) 
Ks § 50 (forts) 
Au § 113 (forts) Dnr10/Ks380  042 
Årsredovisning 2010 
 
Soliditeten uppgår till 73 % och nettokostnadernas andel av 
skatteintäkterna uppgår till 98 %. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
Att fastställa årsredovisningen för 2010. 
 
Att överlämna årsredovisningen till kommunfullmäktige. 
------ 
Ks 2011-04-06 
 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck. 
 
Yttrande i ärendet avges av Mikael Fjellstedt, Elisabet Jonsson, Anita 
Johansson. 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör besluta  
 
att bereda årsredovisningen ytterligare i avvaktan på slutredovisning av 
flytt/ombyggnad för förskolan Regnbågen. 
 
att införa Skogssällskapets redovisning avs kommunens skogar i 
årsredovisningen. 
 
att överföra 2 000 000 kr till kommunens konto. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunstyrelsen beslutat att bifalla Åke Nilssons förslag. 
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Kfm § 67 (forts) 
Ks § 157 (forts) 
Ks § 118 (forts) 
Au § 211 (forts) 
Ks § 50 (forts) Dnr10/Ks380  042 
Årsredovisning 2010 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
Att bereda årsredovisningen ytterligare i avvaktan på slutredovisning av 
flytt/ombyggnad för förskolan Regnbågen. 
 
att införa Skogssällskapets redovisning avs kommunens skogar i 
årsredovisningen. 
 
att överföra 2 000 000 kr till kommunens konto. 
----- 
Au 2011-05-17 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck.              
Delar av Strandvägen 10 har under år 2010 byggts om till                   
förskolelokaler. Bruttokostnaden för ombyggnationen uppgår till netto 
4.623.292,20 kronor exkl mervärdesskatt.  
Kostnaden kommer att regleras så att Vilhelmina kommun erhåller en 
faktura på 3.161.000 kronor, och resterande del 1.462.292,20 kronor 
fördelas under en 10 års period med 189.296 kronor/år och betalas i 
samband med hyran. 
Detta kommer att innebära att årshyran uppgår till 677.000 kronor i 10 
år. 
 
Ekonomienheten föreslår kommunstyrelsen besluta att fakturan på 
3.161.000 kronor får bokföras som en kostnad i 2010 års årsredovisning, 
och att resterande del av nettoinvesteringen 1.462.292,20 kronor får 
läggas till hyran med 189.296 kronor varje år i 10 år. 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör besluta 
 
att reglera ombyggnadskostnaderna för förskolan Regnbågen enligt 
redovisat förslag, 
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Kfm § 67 (forts) 
Ks § 157 (forts) 
Ks § 118 (forts) 
Au § 211 (forts) Dnr10/Ks380  042 
Årsredovisning 2010 
 
att periodisera statsbidrag avseende flyktingverksamheten  uppgående till 
6 193 816 kronor till 2011. 
 
Med ovan nämnda tillägg till årsredovisningen uppgår resultatet till 
250 592,88 kronor. 
 
Yttrande avges av Åke Nilsson och Maria Kristoffersson. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att reglera ombyggnadskostnaderna för förskolan Regnbågen enligt 
redovisat förslag, 
 
att periodisera statsbidrag avseende flyktingverksamheten uppgående till 
6 193 816 kronor till 2011, 
 
att fastställa årsredovisningen för 2010, 
 
att översända årsredovisningen till kommunfullmäktige. 
 
Maria Kristoffersson och Sanja Tadic reserverar sig mot första attsatsen. 
----- 
Ks 2011-05-31 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck. 
 
Ekbäck rekommenderar kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige 
att upphäva beslut 2011-04-26, § 23, ombudgetering 2011 avseende 2010 
års verksamhet för flyktingverksamheten. 
 
Maria Kristoffersson yrkar att kommunstyrelsen bör besluta 
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Kfm § 67 (forts) 
Ks § 157 (forts) 
Ks § 118 (forts) Dnr10/Ks380  042 
Årsredovisning 2010 
 
att bestrida faktura från VIBO AB avseende ombyggnad av förskola 
Regnbågen 
 

                                   att utreda hanteringen av Regnbågen - Vibofrågan 
 
                                   att inte fastställa årsredovisningen förrän denna utredning är klar. 
 

att fördela statsbidraget för flyktingmottagningen på de antal år som  
verksamheten pågår. 
 
Rickard Norberg, Sanja Tadic, Katharina Hahlin och Tommy Streling 
yrkar bifall till Kristofferssons förslag. 
 
Åke Nilsson yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Anita Johansson, Håkan Gustafsson 
och Mikael Österberg. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunstyrelsen beslutat bifalla arbetsutskottets förslag. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
att reglera ombyggnadskostnaderna för förskolan Regnbågen enligt 
redovisat förslag, 
 
att periodisera statsbidrag avseende flyktingverksamheten uppgående till 
6 193 816 kronor till 2011, 
 
att fastställa årsredovisningen för 2010, 
 
att översända årsredovisningen till kommunfullmäktige 
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Kfm § 67 (forts) 
Ks § 157 (forts) 
Ks § 118 forts) Dnr10/Ks380  042 
Årsredovisning 2010 
 
Maria Kristoffersson (C), Sanja Tadic (Fp), Rickard Norberg (KD) och 
Tommy Streling (PA) reserverar sig mot beslutet. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att upphäva beslut 2011-04-26, § 23, ombudgetering 2011 avseende 2010 
års verksamhet för flyktingverksamheten 
----- 
Ks 2011-06-16 
Kommunrevisorerna Max Fredriksson och Annmarie Gavelin inkommer 
med revisionsberättelse 2011-06-14. 
 
Kommunrevisorerna Johnny Holmgren, Kurt Ekbäck och Ronny Svarto 
inkommer med revisionsberättelse 2011-06-14. 
 
Ordförande föreslår att ajournera sammanträdet mellan kl 15.00 – 16.30 
för information av Kommunrevisorerna tillsammans med Kultur- och 
utbildningsnämnden. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
att ajournera sammanträdet mellan kl. 15.00 – 16.30. 
 
Efter det att sammanträdet återupptagits föredrar Åke Nilsson förslag 
från S och V till yttrande över revisionsberättelserna från 
kommunrevisionen.  
 
Nilsson föreslår dessutom att ärendet direktjusteras. 
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Kfm § 67 (forts) 
Ks § 157 (forts) Dnr10/Ks380  042 
Årsredovisning 2010 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen antar yttrandet över 
revisionsberättelserna från kommunrevisionen. 
 
Rickard Norberg yrkar att kommunstyrelsen bör ajournera sammanträdet 
under 15 minuter. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
att ajournera sammanträdet mellan kl. 17.15—17.30. 
 
Efter det att sammanträdet återupptagits yrkar Katharina Hahlin att 
kommunstyrelsen bör besluta  
 
att vi riktar kritik mot nya ordförande då en dom har fastslagit att det har 
skett ett olagligt lån. 
 
att kommunstyrelsen före maktskiftet, beviljas ansvarsfrihet i ärendet 
Regnbågen. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Tommy Streling, Ewa Hed, Mikael 
Österberg, Håkan Gustafsson 
 
Efter avslutad överläggning ställer först ordföranden de två förslagen 
avseende revisionsberättelserna mot varandra. 
 
Efter genomförd omröstning finner ordförande att kommunstyrelsen 
beslutat bifalla Åke Nilssons förslag. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses 
och godkännes : Den som bifaller Åke Nilssons förslag röstar ja, den 
som bifaller oppositionens förslag röstar nej. 
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Kfm § 67 (forts) 
Ks § 157 (forts) Dnr10/Ks380  042 
Årsredovisning 2010 
 
Verkställd votering utfaller med sju ja , tre nej samt en ledamot som 
avstår på sätt till detta protokoll närmare utvisar. 
 
Kommunstyrelsen beslutar således att bifalla Åke Nilssons förslag. 
 
Ordförande prövar därefter Nilssons yrkande om direktjustering. 
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunstyrelsen 
beslutat bifalla Nilssons yrkande. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
Efter att vi, Socialdemokraterna och Vänsterpartiet i kommunstyrelsen, 
fått ta del av revisionsberättelserna från kommunrevisionen vill vi anföra 
följande inför kommande kommunfullmäktigebehandling av 
årsredovisningen för 2010. Vi delar upp vårt yttrande med hänvisning till 
resp. revisionsberättelse. 
Revisionsberättelse avgiven av Ronny Svarto, Kurt Ekbäck och 
Johnny Holmgren 2011-06-13 
Revisorerna har tagit upp frågan om det lån som kommunstyrelsen 
beviljade företaget Cloudberry Village AB inför planerat förvärv av 
Hotell Kittelfjäll och anfört i huvudsak följande. 
Det finns risk för att kommunen drabbats av en ekonomisk skada med en 
allvarlig förtroendeskada som följd. Den säkerhet som kommunen 
erhållit i form av pant i en fastighet i form av andrahandspantsättning 
skulle, underförstått, inte utgöra tillräcklig säkerhet för lånets 
återbetalning om den ursprungliga låntagaren inte skulle kunna fullfölja 
sina förpliktelser. Vidare har förvaltningsrättens dom åberopats som skäl 
för att rikta anmärkning mot kommunen med hänsyn till att 
förvaltningsrätten ansett beslutet olagligt med motiveringen att beslutet 
skulle ha tagits av fullmäktige. Vidare anses beslutet olagligt också i det 
avseendet att det skulle strida mot bestämmelserna i Kommunallagen 2 
kap 8§. 
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Kfm § 67 (forts) 
Ks § 157 (forts) Dnr10/Ks380  042 
Årsredovisning 2010 
 
Vi vänder oss starkt emot revisorernas påståenden och slutsatser. 
Kommunstyrelsens beslut om ifrågavarande lån har godkänts av 
kommunfullmäktige genom formellt beslut i december 2010. Vad 
revisorerna vidare tycks omedvetna om är den starka rättstradition vi har 
i Sverige att inte anse någon dömd innan en dom vunnit laga kraft. Den 
dom som förvaltningsrätten avlåtit och som åberopas av revisorerna, har 
överklagats till Kammarrätten och därmed har förvaltningsrättens dom 
inte vunnit laga kraft. 
Revisorerna har, med det bristfälliga underlag man åberopat, riktat 
anmärkning mot kommunstyrelsen för förtroendeskada, risk för 
ekonomisk skada samt bristande styrning, ledning, uppföljning och 
kontroll. Vad som i alla dessa stycken avses kan inte med säkerhet 
utläsas av revisionsberättelsen. Den bredd på kritiken som revisorerna 
avlåter, har inte – anser vi – tillräckligt grundligt motiverats i den 
beskrivning som lämnats i övrigt i revisionsberättelsen. Anmärkningen 
hängs upp på vad vi vill beteckna som ytterst tveksamma och bräckliga 
underlag, vilket vi anser vara mycket allvarligt. Att fullmäktige skulle 
grunda ett beslut om att inte bevilja kommunstyrelsen ansvarsfrihet på de 
grunder revisorerna avgett anser vi vara helt uteslutet.  
 
Revisionsberättelse avgiven av revisionens ordförande Max 
Fredriksson och Annmarie Gavelin 2011-06-14 
Vi anser att denna revisionsberättelse i huvudsak upptar relevant och 
välgrundad kritik mot kommunstyrelsen ifråga om styrelsens bristande 
tillsyn ifråga om kommunens ekonomi i förhållande till andra nämnder, 
men vi invänder mot att hela kommunstyrelsen ska drabbas av 
anmärkning. Vi har tolkat revisorernas kritik som grundad på den 
bristande styrning, ledning och kontroll samt därmed sammanhängande 
risk för ekonomisk skada som i huvudsak grundad på den passivitet som 
kommunstyrelsens tidigare ordförande Maria Kristofferson visat i 
förhållande till styrelsens tillsynsplikt över andra nämnder och i detta fall 
kultur- och utbildningsnämnden ifråga om vad som i revisionsberättelsen 
anförts betr. Regnbågenfrågan.  
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Kfm § 67 (forts) 
Ks § 157 (forts) Dnr10/Ks380  042 
Årsredovisning 2010 
 
Vi anser att kritiken enbart skulle ha riktats för kommunstyrelsens 
tidigare ordförande Maria Kristoffersson. 
 
att överlämna yttrandet till kommunfullmäktige 
 
att förklara ärendet direktjusterat. 
-- 
Kfm 2011-06-20 
Kultur- och utbildningsnämnden har 2011-06-16, § 62 beslutat 
 
att överlämna bifogat yttrande från S+V till kommunfullmäktige  
 
Skriftlig reservation från Jonny Kärkkäinen, KD, Helen Gavelin, FP. 
Annika Andersson, C och Maria Lundqvist, PA. 
 
Socialdemokraterna och Vänsterpartiet inkommer 2011-06-17 med 
skrivelse ” Flytt av förskoleverksamheten Regnbågen vid Strandvägen 
10 samt lån till Cloudberry Village AB- ansvarsutkrävande.” 
 
Politiskt alternativ inkommer i skrivelse 2011-06-20 med yttrande kring 
revisionen av följande ärenden: 
1. Regnbågen/Strandvägen 10 
2. Miljonlånet till Cloudberry Village AB 

 
Behandlingen av årsredovisningen inleds med en allmänpolitisk debatt. 
Ordförande upplyser om att den delen får högst omfatta två timmar. 
 
Yttrande i ärendet avges av Åke Nilsson, Maria Kristoffersson, Jonny 
Kärkkäinen, Göran Jonzon, Margaretha Löfgren, Hans Eriksson, Maria 
Lundqvist, Tommy Streling och Rickard Norberg. 
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Kfm § 67 (forts) Dnr10/Ks380  042 
Årsredovisning 2010 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara den allmänpolitiska debatten avslutad. 
 
Därefter föreslår ordförande att årsredovisningen behandlas i denna 
ordning: 
 
Kommunstyrelsen 
Socialnämnden 
Miljö- och byggnadsnämnden 
Kultur- och utbildningsnämnden 
Valnämnden 
Överförmyndaren 
 
Inför behandlingen av årsredovisningen anmäls jäv enligt följande: 
 
Kommunstyrelsen 
Katharina Hahlin, Maria Kristofersson, Helen Gavelin, Rickard Norberg, 
Åke Nilsson, Anita Johansson, Mikael Österberg, Gunilla Prång, Ewa 
Hed, Mikael Danielsson (Vilhelmina), Inga Jonsson, Ulrica Johansson, 
Mikael Fjällstedt, Margaretha Löfgren, Tommy Streling, Ulf Grahn, 
Gunilla Jansson, Conny Olofsson och Elisabet Jonsson. 
 
Socialnämnden 
Katharina Hahlin, Annika Andersson, Helen Gavelin, Eva Risberg-
Abramsson, Mikael Österberg, Ulf Hansson, Max Fredriksson, Tony 
Mannelqvist, Inga Jonsson, Gunilla Jansson, Kristina Norman, Per 
Vedbring och Åke Nilsson. 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 66 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 
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Årsredovisning 2010 
 
Kultur- och utbildningsnämnden 
Katharina Hahlin, Robert Svensson, Helen Gavelin, Jonny Kärkkäinen, 
Rickard Norberg, KG Abramsson, Ulf Hansson, Mikael Danielsson 
(Vilhelmina), Viveka Abramsson, Inga Jonsson, Birgitta Johansson, 
Joakim Sandqvist, Mikael Österberg och Maria Lundqvist. 
 
Miljö- och byggnadsnämnden 
Rolf von Walden, Lillemor Jonsson, Mikael Danielsson (Vilhelmina), 
Mikael Danielsson (Saxnäs), Ann-Kristin Norman, Ulf Grahn, Conny 
Olofsson, Jan Granström och Monika Nilsson. 
 
Valnämnden 
Helen Gavelin, Gunilla Jansson, Kristina Norman och Elisabet Jonsson. 
 
Jonny Kärkkäinen yrkar att behandlingen av årsredovisningen bör ske i 
följande ordning: 
Kommunstyrelsen 
Kultur- och utbildningsnämnden 
Socialnämnden 
Miljö- och byggnadsnämnden 
Valnämnden 
Överförmyndaren 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att behandla årsredovisningen enligt ordningsföljden i Kärkkäinens 
förslag. 
 
Ordföranden uppmanar ledamöterna inlämna sina ev. yrkanden skriftligt 
till presidiet. 
 
Ekonomichef Lars Ekbäck lämnar en sammanfattande redogörelse avs. 
årsredovisningen för 2010. 
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Kfm § 67 (forts) Dnr10/Ks380  042 
Årsredovisning 2010 
 
Kommunrevisorerna Max Fredriksson (S) och Johnny Holmgren (KD) 
ger en bakgrund för de ställningstaganden som gjorts i de två 
revisionsberättelser som avlämnats. 
 
Åke Nilsson (S) yrkar att kommunfullmäktige bör besluta att inte bevilja 
Jonny Kärkkäinen (KD) ansvarsfrihet för 2010 års verksamhet då han 
anser att han i väsentlig grad brustit i sitt ansvar att styra och leda delar 
av verksamheten och att ha säkerställt att den interna kontrollen i kun 
varit ansvarsfull och tillfredsställande samt att han har underlåtet att 
informera nämnden och i förlängningen fullmäktige i den aktuella frågan 
om förskolelokalerna på Strandvägen 10. 
 
Åke Nilsson (S) yrkar vidare att kommunfullmäktige bör besluta att inte 
bevilja Maria Kristoffersson (C) ansvarsfrihet för 2010 årsverksamhet då 
han anser att hon i väsentlig grad brustit i det tillsynsansvar som 
kommunstyrelsen har och som hon som ordförande i första hand hade i 
det aktuella ärendet. 
 
Åke Nilsson (S) yrkar avslutningsvis att kommunfullmäktige bör 
fastställa årsredovisningen för 2010. 
 
Göran Jonzon (KD) yrkar att kommunfullmäktige bör besluta att den 
faktura från Vilhelmina bostäder AB på 3 160 000 kr + moms inte ska 
betalas av Vilhelmina kommun utan återföras till Vilhelmina kommuns 
resultat för 2010. 
 
Jonzon yrkar vidare att 1 100 000 kr bör återföras för den ”reservering ” 
som gjorts ang. ev. ”böter” för socialnämnden. 
 
Göran Jonzon yrkar avslutningsvis att 1/3-del av 6 194 000 kr, d.v.s.  
2 064 666 kr ang. bidrag för flyktingverksamheten återförs till 2010. 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 68 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
Kfm § 67 (forts) Dnr10/Ks380  042 
Årsredovisning 2010 
 
Rickard Norberg (KD) Tommy Streling (PA) och Maria Kristoffersson 
(C) yrkar bifall till Göran Jonzons förslag. 
 
Maria Lundqvist (PA) yrkar att kommunfullmäktige bör rikta 
anmärkning mot kommunstyrelsen för förtroendeskada, risk för 
ekonomisk skada och bristande beredning, handläggning, styrning, 
uppföljning och kontroll avs. det s.k. miljonlånet.  
 
Göran Jonzon (KD) yrkar att kommunfullmäktige bör besluta att bevilja 
ledamöterna i kultur- och utbildningsnämnden ansvarsfrihet. 
 
 Tommy Streling (PA) yrkar betr. förskolan Regnbågen/Strandvägen 10 
att kommunfullmäktige bör rikta en erinran till kultur- och 
utbildningsnämnden för bristande styrning, ledning, uppföljning och 
kontroll. 
 
Streling yrkar vidare att kommunfullmäktige bör rikta anmärkning mot 
Jonny Kärkkäinen och Viveka Abramsson för bristande styrning, 
ledning, uppföljning och kontroll i ärendet. 
 
Tommy Streling yrkar avslutningsvis att kommunfullmäktige bör bevilja 
ledamöterna i kultur- och utbildningsnämnden ansvarsfrihet. 
 
Hans Eriksson (S) yrkar att samtliga nämnder beviljas ansvarsfrihet.  
 
Jonny Kärkkäinen (KD) avger skrivelse ” Yttrande angående anmärkning 
av två socialdemokratiska revisorer ” som han önskar ska biläggas 
protokollet. 
 
Eva Risberg-Abramsson (S) yrkar att kommunstyrelsen, kultur- och 
utbildningsnämnden, miljö- och byggnadsnämnden, valnämnden och 
överförmyndaren bör beviljas ansvarsfrihet för 2010 samt att en 
utredning görs av tillvägagångssättet vid liknande ärenden. 
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Årsredovisning 2010 
 
Mikael Danielsson (S) (Saxnäs) yrkar att kommunfullmäktige bör besluta 
att inte bevilja ansvarsfrihet för Maria Kristoffersson (C) 
 
Mikael Fjällstedt (S) yrkar att kommunfullmäktige inte bör bevilja Jonny 
Kärkkäinen (KD) ansvarsfrihet.  
 
Sammanträdet ajourneras mellan kl. 20.20 – 20.55  
 
Robert Svensson (C) yrkar att kommunstyrelsen, socialnämnden, miljö- 
och byggnadsnämnden, valnämnden och överförmyndaren bör beviljas 
ansvarsfrihet för 2010. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Anita Johansson (S), Katharina Hahlin 
(M), Monica Nilsson (V), Margaretha Löfgren (V), Gunilla Prång (S), 
Mikael Österberg (S) och Viveka Abramsson (S). 
 
Max Fredriksson (S) yrkar att kommunfullmäktige bör ajournera 
sammanträdet. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att ajournera sammanträdet mellan 22.50 – 23.30. 
 
Efter det att sammanträdet återupptagits ställer först ordföranden Göran 
Jonzons yrkande om tre ekonomiska justeringar i årsredovisningen under 
proposition. 
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunfullmäktige 
avslagit Jonzons förslag. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses 
och godkänns: 
Den som bifaller Jonzons förslag röstar nej, den som vill avslå detsamma 
röstar ja. 
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Kfm § 67 (forts) Dnr10/Ks380  042 
Årsredovisning 2010 
 
Verkställd votering utfaller med 21 ja och 13 nej samt en ledamot som 
var frånvarande på sätt till detta protokoll fogade närvarolistan närmare 
utvisar. 
 
Kommunfullmäktige har således avslagit Göran Jonzons förslag. 
 
Reservation mot beslutet anförs av Maria Kristoffersson, Robert 
Svensson, Gunilla Jansson och Ulf Grahn, samtliga (C), Tommy 
Streling, Maria Lundqvist och Göran Lengqvist, samtliga (PA), 
Katharina Hahlin och Rolf von Walden, båda (M) samt Helen Gavelin 
(FP), Jonny Kärkkäinen, Rickard Norberg och Göran Jonzon samtliga 
(KD). 
 
KOMMUNSTYRELSEN 
Då Inga Jonsson (S) är jävig utses Birgitta Johansson (S) att justera 
behandlingen av kommunstyrelsens verksamhetsområde. 
 
Först prövar ordföranden yrkandet om att inte bevilja Maria 
Kristoffersson (C) ansvarsfrihet. 
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat att inte bevilja Maria Kristoffersson (C) ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2010. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses 
och godkänns: 
 
Den som röstar för att inte bevilja Kristofferssons ansvarsfrihet röstar ja, 
den som vill bevilja Kristoffersson ansvarsfrihet röstar nej. 
 
Verkställd votering utfaller med 13 ja och 9 nej, samt en ledamot som 
avstod, på sätt till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
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Årsredovisning 2010 
 
Kommunfullmäktige har således beslutat att inte bevilja Maria 
Kristoffersson (C) ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2010. 
 
Reservation mot beslutet anförs av Annika Andersson och Robert 
Svensson båda (C), Rolf von Walden och Patrik Nilsson båda (M), 
Göran Jonzon och Jonny Kärkkäinen båda (KD) samt Göran Lengqvist 
och Maria Lundqvist båda (PA). 
 
Därefter ställer ordföranden Eva Risberg-Abramssons förslag ang. 
”utredning görs av tillvägagångssättet vid liknande ärenden”. 
 
Det noteras till protokollet att i beslutet avs. detta yrkande deltar alla 
tjänstgörande, då någon jävssituation inte föreligger. 
 
Efter genomförd proposition finner ordföranden att kommunfullmäktige 
avslagit yrkandet.  
 
Reservation mot beslutet anförs av Maria Kristoffersson (C), Jonny 
Kärkkäinen (KD), Katharina Hahlin (M), Rickard Norberg (KD), Helen 
Gavelin (FP), Annika Andersson och Robert Svensson båda (C), Rolf 
von Walden (M), Göran Jonzon (KD), Ulf Grahn (C), Gunilla Jansson 
(C) samt Tommy Streling, Göran Lengqvist och Maria Lundqvist båda  
(PA).  
 
Därefter prövar ordförande ansvarsfrågan för kommunstyrelsen enligt 
Politiskt Alternativs yrkande innebärande att Åke Nilsson inte ska 
beviljas ansvarsfrihet. 
 
Efter genomförd proposition finner ordföranden att kommunfullmäktige 
beslutat bevilja Åke Nilsson ansvarsfrihet. Votering begärs emellertid 
och följande propositionsordning uppläses och godkänns: 
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Årsredovisning 2010 
 
Den som röstar för att bevilja Åke Nilsson ansvarsfrihet röstar ja, den 
som det ej vill röstar nej. 
 
Verkställd votering utfaller med 15 ja och 4 nej, samt fyra ledamöter som 
avstod, på sätt till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Mot beslutet reserverar sig Göran Lengqvist och Maria Lundqvist (PA) 
och Göran Jonzon (KD). 
 
Ordförande frågar därefter kommunfullmäktige om man är beredd att 
bevilja övriga ledamöter och ersättare ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
2010. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att inte bevilja Maria Kristoffersson (C) ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2010 och 
 
att bevilja övriga ledamöter och ersättare ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2010. 
 
KULTUR-OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN 
Ordförande KG Abramsson anmäler jäv och lämnar därför över 
ordförandeskapet till kommunfullmäktiges 2:e vice ordförande Anita 
Johansson. 
 
Justeraren Inga Jonsson är jävig. Kommunfullmäktige beslutar att utse 
Margaretha Löfgren att justera kultur- och utbildningsnämndens 
verksamhetsområde. 
 
Ordförande ställer först Göran Jonzons yrkande om ansvarsfrihet 
avseende Jonny Kärkkäinen mot Mikael Fjällstedts avslagsyrkande. 
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Årsredovisning 2010 
 
Efter genomförda propositioner finner ordförande att kommun-
fullmäktige beslutat bifalla Fjällstedts yrkande. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses 
och godkänns: 
 
Den som biträder Göran Jonzons förslag röstar nej, som biträder Mikael 
Fjällstedts förslag röstar ja. 
Verkställd votering utfaller med 18 ja och 9 nej, på sätt till detta 
protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kommunfullmäktige har således beslutat att inte bevilja Jonny 
Kärkkäinen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2010. 
 
Reservation mot beslutet anförs av Maria Kristoffersson, Gunilla Jansson 
och Ulf Grahn, samtliga (C), Rolf von Walden och Patrik Nilsson, båda 
(M), Göran Jonzon (KD), Tommy Streling och Göran Lengqvist, båda 
(PA). 
 
Därefter prövar ordföranden Strelings yrkande om att rikta erinran mot 
kultur- och utbildningsnämnden. 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat avslå Strelings yrkande. 
 
Tommy Streling (PA) reserverar sig mot beslutet. 
 
Därefter prövar ordförande Strelings yrkande om att rikta anmärkning 
mot Viveka Abramsson för bristande styrning mm. 
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat avslå Strelings yrkande 
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Årsredovisning 2010 
 
Reservation mot beslutet anförs av Maria Kristoffersson, Gunilla Jansson 
och Ulf Grahn, samtliga (C), Rolf von Walden och Patrik Nilsson, båda 
(M), Göran Jonzon (KD) och Tommy Streling (PA). 
 
Ordförande frågar därefter kommunfullmäktige om man är beredd att 
bevilja övriga ledamöter och ersättare i kultur- och utbildningsnämnden 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2010. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att inte bevilja Jonny Kärkkäinen (KD) ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
2010 och 
 
att bevilja övriga ledamöter och ersättare ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2010. 
 
SOCIALNÄMNDEN 
Inga Jonsson är jäv. Kommunfullmäktige beslutar att utse Margaretha 
Löfgren att justera behandlingen av socialnämndens verksamhetsområde. 
 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige är beredd att besluta att 
bevilja ledamöter och ersättare i socialnämnden ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2010. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att bevilja ledamöter och ersättare i socialnämnden ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2010. 
 
MILJÖ- OCH BYGGNADSNÄMNDEN 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige är beredd att besluta att 
bevilja ledamöter och ersättare i miljö- och byggnadsnämnden 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2010. 
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Årsredovisning 2010 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att bevilja ledamöter och ersättare i miljö- och byggnadsnämnden 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2010. 
 
VALNÄMNDEN 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige är beredd att besluta att 
bevilja ledamöter och ersättare i valnämnden ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2010. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att bevilja ledamöter och ersättare i valnämnden ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2010. 
 
ÖVERFÖRMYNDAREN 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige är beredd att besluta att 
bevilja Överförmyndaren ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2010. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att bevilja Överförmyndaren ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2010. 
 
Ordförande frågar avslutningsvis om kommunfullmäktige därmed kan 
besluta att godkänna årsredovisningen för 2010. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att godkänna årsredovisningen för 2010. 
 
Reservation mot beslutet anförs av Maria Kristoffersson (C), Tommy 
Streling (PA), Jonny Kärkkäinen (KD), Katharina Hahlin (M), Robert 
Svensson (C), Rickard Norberg (KD), Gunilla Jansson (C), Rolf von 
Walden (C), Göran Lengqvist (PA), Helen Gavelin (FP), Ulf Grahn (C) 
samt Göran Jonzon (KD) med hänvisning till sina respektive yrkanden. 
-- 
Kommunrevisionens tidigare ordförande Max Fredriksson tackar 
ledamöterna i kommunrevisionen för ett gott samarbete. 
-- 
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Kfm § 68 
Ks § 119 
Au § 212 
Au § 112   Ny bil 4-6 
Au § 96    11-7/15-53 
Au § 22  Dnr 11/Ks37  041 
Budget 2012-2014 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2011-01-11 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomienheten och företrädare för 
nämnderna enl. närvarolista. 
 
Ekonomichefen gör en genomgång av budgetramarna och tidsplanen för  
budgetarbetet. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att inbjuda till nästkommande budgetberedning 2011-03-01 kl 08.00. 
-- 
Au 2011-03-01 
Under överläggning i ärendet deltar från socialnämnden Annica Wibrell, 
Katharina Hahlin, från kultur- och utbildningsnämnden Viveka 
Abramsson, Jonny Kärkkäinen och Birgitta Johansson och från Miljö- 
och byggnadsnämnden Ulf Grahn. 
 
Från förvaltningen deltar Gunnel Karlsson, Lena Oscarsson, Lars 
Ekbäck, Marianne Näslund, Lena Mikaelsson och Helena Olsson. 
 
Ekonomichef Lars Ekbäck redovisar att ett det redovisningsmässiga 
resultatet för 2010 uppgår till 10,7 Mkr. 
 
Ekbäck gör sedan en genomgång av Jämförelseprojektet. På SKL`s 
hemsida kan man finna hur olika verksamheter i kommunerna har 
rankats i förhållande till varandra. 
 
Därefter lämnar företrädarna för nämnderna och styrelsen en redovisning 
över det pågående budgetarbetet. 
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Kfm § 68 (forts) 
Ks § 119 (forts) 
Au § 212   (forts) 
Au § 112 (forts) 
Au § 96 (forts) Dnr 11/Ks37  041 
Budget 2012-2014 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att uppdra till nämnderna och kommunchefen att upprätta förslag till 
mål för sina verksamhetsgrenar till kommunstyrelsens arbetsutskott 
2011-03-22. 
---- 
Au 2011-03-22 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck som 
redovisar upprättat förslag till budgetremiss 2012-2014. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att remittera Budgetförslag 2012-2014. 
 
att fastställa remisstiden till 2011-05-02. 
----- 
Au 2011-05-17 
Remissyttrande har inlämnats av Alliansen i Vilhelmina, Politiskt 
Alternativ samt Socialdemokraterna och Vänsterpartiet. 
 
Konsekvensutredning har inkommit från Vilhelmina Lärcentrum. 
 
Följande budgetramar föreslås för 2012 i remissvaret från S och V (tkr): 
 
Kommunstyrelsen  65 207 
Kultur- och utbildningsnämnden             188 848 
Socialnämnden                        166 830 
Miljö- och byggnadsnämnden                      2 542 
 
Summa                        423 427 
Finansiering                    -  428 427 
Resultat                    -      5 000 
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Kfm § 68 (forts) 
Ks § 119 (forts) 
Au § 212 (forts) Dnr 11/Ks37  041 
Budget 2012-2014 
 
Avsättning till eget kapital                           5 000 
 
Investeringar                         21 750 
Avskrivningar                    -    21 084 
Avskrivningar årets invest                    -         666 
 
Summa                                   0 
 
Åke Nilsson yrkar att arbetsutskottet bör föreslå kommunstyrelsen 
föreslå kommunfullmäktige att anta remissvaret från S och V som 
Budget- och strategiplan för 2012-2015.  
 
Gunilla Prång och Mikael Österberg yrkar bifall till Nilssons förslag. 
 
Maria Kristoffersson yrkar avslag till Nilssons förslag och yrkar att 
behandlingen av budget 2012-2014 framflyttas till september 2011. 
 
Sanja Tadic yrkar bifall till Kristofferssons förslag. 
 
Efter avslutad överläggning och gjord proposition finner ordföranden att 
arbetsutskottet beslutat bifalla Nilssons förslag. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att anta upprättat förslag till Budget- och strategiplan för 2012-2015 
 
Maria Kristoffersson och Sanja Tadic reserverar sig mot beslutet. 
----- 
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Kfm § 68 (forts) 
Ks § 119 (forts) Dnr 11/Ks37  041 
Budget 2012-2014 
 
Ks 2011-05-31 
Maria Kristoffersson yrkar att kommunstyrelsen bör besluta att 
återremittera budgetförslaget för kompletteringar med 
konsekvensbeskrivningar för de verksamheter som föreslås förändras. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Tommy Streling och Mikael 
Österberg. 
 
Efter avslutad överläggning ställer ordföranden Kristofferssons förslag 
mot arbetsutskottets förslag. Efter genomförd proposition finner 
ordförande att kommunstyrelsen beslutat bifalla arbetsutskottets förslag. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
 att anta S+V förslag till Budget- och strategiplan för 2012-2015 
 
Maria Kristoffersson (C), Sanja Tadic (Fp), Rickard Norberg (KD) och 
Tommy Streling (PA) reserverar sig mot beslutet. 
------ 
Kfm 2011-06-20 
Under överläggning i ärendet yrkar Maria Kristoffersson att 
kommunfullmäktige bör återremittera ärendet till kommunstyrelsen för 
ytterligare beredning för kompletteringar med konsekvensbeskrivningar 
för de verksamheter som föreslås förändras. 
 
Tommy Streling yrkar bifall till Kristofferssons förslag. 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunfullmäktige bör anta nämnders och 
styrelsens förslag till taxor och avgifter för 2012 samt att anta 
kommunstyrelsens förslag till Budget- och strategiplan för 2012-2015. 
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Kfm § 68 (forts) 
Budget 2012-2014 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Mikael Österberg. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med Åke Nilssons förslag. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses 
och godkänns:  
 
Den som biträder Åke Nilssons förslag röstar ja, den som biträder Maria 
Kristofferssons återremissyrkande röstar nej. 
 
Verkställd votering utfaller med 21 ja och 13 nej på sätt till detta 
protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kommunfullmäktige har således, enligt bestämmelserna om minoritets-
återremiss, beslutat att återremittera ärendet till kommunstyrelsen för 
förnyad behandling i enlighet med Maria Kristofferssons yrkande. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att återremittera ärendet till kommunstyrelsen. 
-- 
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Kfm § 69 
Ks § 120 
Au § 213 
Kfm § 23         11-7/54-56 
Ks § 51    Ny bil 1-6 
Au § 114 Dnr11/Ks 157  043 
Ombudgetering 2011 avseende 2010 års verksamhet. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2011-03-22 
Ekonomienheten har sammanställt verksamheters och nämnders förslag 
avseende anhållan om tilläggsanslag 2011 ur kvarvarande medel 
avseende 2010 års verksamhet. Beträffande investeringsbudgeten har 
endast de investeringsprojekt som finns upptagna i den av 
kommunfullmäktige antagna budget- och strategiplanen för 2011-2013. 
 
Inom driftbudgeten anhålls om tilläggsanslag med 6.368,1 tkr inom 
kommunstyrelsens verksamhetsområde, 1.148,1 tkr inom kultur- och 
utbildningsnämndens verksamhetsområde, 754,4 tkr inom 
socialnämndens verksamhetsområde, samt 156,7 inom miljö- och 
byggnadsnämndens verksamhetsområde. Totalt föreslås därmed 
ombudgetering med 8.427,3 tkr inom driftbudgeten. 
 
Inom investeringsbudgeten anhålls om tilläggsanslag med totalt 21.287,4 
tkr fördelat på 9.472,8 tkr för kommunstyrelsen, 11.814,6 tkr för kultur- 
och utbildningsnämnden. 
 
Det totala, ej upparbetade utrymmet avseende investeringsbudgeten 2010 
uppgår till 24.996 tkr. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att godkänna upprättat förslag till ombudgeteringar. 
----- 
 
Ks 2011-04-06 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck. 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 82 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
Kfm § 69 (forts) 
Ks § 120 (forts) 
Au § 213 (forts) 
Kfm § 23 (forts) 
Ks § 51 (forts) Dnr11/Ks 157  043 
Ombudgetering 2011 avseende 2010 års verksamhet. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att ej ombudgetera objekt 17410 Livsmedelstillsyn, 156,7 tkr 
 
att i övrigt godkänna upprättat förslag till ombudgeteringar. 
----- 
Kfm 2011-04-26 
Yttrande i ärendet avges av Maria Kristoffersson, Åke Nilsson, Conny 
Lövgren, Katharina Hahlin och Tommy Streling. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att ej ombudgetera objekt 17410 Livsmedelstillsyn, 156,7 tkr 
 
att i övrigt godkänna upprättat förslag till ombudgeteringar. 
----- 
Au 2011-05-17 
Ekonomienheten meddelar att beträffande investeringsprojektet 
vägbelysningsanläggningar finns ett fel i underlaget där det begärda 
beloppet står angivet till 150 tkr i stället för 1500 tkr. 
 
Investeringsprojektet nya torget saknades i underlaget och där 
kvarvarande medel 2010 uppgick till 753 tkr. 
 
Ekonomienheten hemställer att kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att ombudgetera ytterligare 1350 tkr avseende vägbelysnings-
anläggningar 
 
att ombudgetera kvarvarande medel avseende nya torget med 753 tkr 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 83 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
Kfm § 69 (forts) 
Ks § 120 (forts) 
Au § 213 (forts) Dnr11/Ks 157  043 
Ombudgetering 2011 avseende 2010 års verksamhet. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att ombudgetera ytterligare 1350 tkr avseende vägbelysnings-
anläggningar, 
 
att ombudgetera kvarvarande medel avseende nya torget med 753 tkr. 
----- 
Ks 2011-05-31 
Yttrande i ärendet avges av Tommy Streling. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att ombudgetera ytterligare 1350 tkr avseende vägbelysnings-
anläggningar, 
 
att ombudgetera kvarvarande medel avseende nya torget med 753 tkr. 
------ 
Kfm 2011-06-20 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att ombudgetera ytterligare 1 350 tkr avseende vägbelysningsanlägg-
ningar och 
 
att ombudgetera kvarvarande medel avseende nya torget med 753 tkr. 
-------

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 84 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
Kfm § 70 
Ks § 121  Ny särsk. bilaga 
Au § 214 Dnr11/Ks237  042 
Delårsrapport per 30 april 2011. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2011-05-17 
Ekonomienheten redovisar Delårsrapport per 30 april 2011. 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck som 
lämnar en redovisning av innehållet i delårsrapporten. 
 
Av rapporten framgår att resultatet per 30 april uppgår till -9 410 tkr, och 
prognosen för helåret 2011 visar på ett underskott om  
-2 401 tkr. 
 
Yttrande avges av Åke Nilsson och Maria Kristoffersson. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att fastställa delårsrapporten per 30 april 2011 
 
att överlämna delårsrapporten till kommunfullmäktige. 
----- 
Ks 2011-05-31 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck. 
 
Yttrande i ärendet avges av Gunilla Prång, Åke Nilsson och Maria 
Kristoffersson. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
att fastställa delårsrapporten per 30 april 2011och 
 
att överlämna delårsrapporten till kommunfullmäktige 
---- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 85 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 70 (forts) Dnr11/Ks237  042 
Delårsrapport per 30 april 2011. 
 
Kfm 2011-06-20 
Yttrande i ärendet avges av Maria Kristoffersson. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att notera delårsrapporten per den 30 april 2011. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 86 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
Kfm § 71 
Ks § 128  11-7/134-143 
Au § 229 Dnr 11/Ks200  022 
Uppföljning av personalpolitiskt program 2010. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2011-05-17 
Personalenheten har i enlighet med det personalpolitiska programmet 
genomfört en uppföljning av målen för 2010. Denna uppföljning är 
uppbyggd på samma sätt som tidigare gjorda uppföljningar. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att inbjuda personalenheten till kommunstyrelsens sammanträde  
2011-05-31. 
----- 
Ks 2011-05-31 
Under överläggning i ärendet deltar personalchef Gunnel Karlsson 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
att notera redovisningen 
 
att delge uppföljningen till kommunfullmäktige. 
----- 
Kfm 2011-06-20 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att notera redovisningen av uppföljningen av det personalpolitiska 
programmet. 
------ 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 87 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
Kfm § 72 
Ks § 139 
Au § 244 Dnr11/Ks240  533 
Etablering av Flygplats AB. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2011-05-17 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har 2010-10-12, § 357 beslutat 
att se över bolagsbildning i samverkan med arbetet med 
destinationsutvecklingen Södra Lappland. 
 
Offert Vilhelmina kommun Etablering av Flygplats AB 2011-05-10. 
 
En initieringsfas har kostnadsberäknats till 275.000:- av företaget 
Razormind AB. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
 att uppdra till Razormind AB att genomföra initieringsfasen enl offert, 
275.000:- 
 
att disponera medel ur verksamhet 1329. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att bilda ett flygplatsbolag med ett aktiekapital om 100.000:- 
------ 
Ks 2011-05-31 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har 2011-05-31 § 111 beslutat 
 
att på grundval på presenterad processplan uppdra till kommunchefen att 
till kommunstyrelsens sammanträde 2011-05-31 ta fram förslag till 
förstudie med finansiering. 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 88 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
Kfm § 72 (forts) 
Ks § 139 (forts) Dnr11/Ks240  533 
Etablering av Flygplats AB. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR  
 
att uppdra till kommunchefen att upprätta förslag till bolagsordning samt 
därtill hörande handlingar. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att bilda ett flygplatsbolag med ett aktiekapital om 100.000:- 
 
att anvisa erforderliga medel, 100.000:- ur det egna kapitalet. 
---- 
Kfm 2011-06-20 
Åke Nilsson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med följande 
tillägg: 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att vidta nödvändiga åtgärder för att 
bilda bolaget. 
 
Göran Jonzon yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. Jonzon yrkar 
vidare att uppdraget till kommunstyrelsen bör specificeras. 
 
Katharina Hahlin, Rolf von Walden och Gunilla Jansson yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förlag med Åke Nilssons tilläggsyrkande. 
 
Efter avslutad överläggning prövar ordföranden kommunstyrelsens 
förslag med Åke Nilssons tilläggsyrkande. 
 
Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutat bifalla 
kommunstyrelsens förslag med Åke Nilssons tilläggsyrkande. 
 
Därefter prövar ordföranden Jonzons yrkande avseende precisering av 
kommunstyrelsens uppdrag. 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 89 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 72 (forts) Dnr11/Ks240  533 
Etablering av Flygplats AB. 
 
Efter genomförd omröstning finner ordföranden att kommunfullmäktige 
beslutat att avslå Jonzons förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 

                                   att bilda ett flygplatsbolag med ett aktiekapital om 100 000 kr, 
 
att anvisa erforderliga medel, 100 000 kr ur det egna kapitalet och 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att vidta nödvändiga åtgärder för att 
bilda bolaget. 
----- 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 90 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
Kfm § 73 
Kfm § 29 
Kfm § 14 
Kfm § 4 Dnr10/Ks426  940 
Val av kommunstyrelsens vice ordförande. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-02-14 
Kommunfullmäktige har 2010-12-20, § 105 beslutat 
 
”att val till kommunstyrelsens vice ordförande får anstå till dess att 
Förvaltningsrätten avgjort överklagningen av kommunfullmäktiges 
tidigare beslut om val av ersättare i kommunstyrelsen. 
 
Mot beslutet att avvakta med val av vice ordförande i kommunstyrelsen 
reserverar sig Maria Kristoffersson, Robert Svensson, Mattias Ihrström, 
Annika Andersson, samtliga C, Katharina Hahlin och Patrik Nilsson, 
båda M, Helen Gavelin och Conny Lövgren, båda FP, Inga-Lena 
Larsson, Jonny Kärkkäinen och Rickard Norberg, samtliga KD samt 
Kerstin Bergsten, Göran Lengqvist och Tommy Streling, samtliga PA.” 
 
Helen Gavelin  yrkar att kommunfullmäktige bör ta upp detta ärende till 
behandling vid dagens sammanträde. 
 
Jonny Kärkkäinen yrkar bifall till Helen Gavelins förslag. 
 
Åke Nilsson yrkar avslag på Gavelins förslag med hänvisning till 
tidigare beslut om att avvakta förvaltningsrättens utslag i ärendet. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunfullmäktige beslutat avslå Gavelins förslag. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses 
och godkännes : Den som bifaller Åke Nilssons förslag röstar ja, den 
som bifaller Helen Gavelins förslag röstar nej. 
 
Verkställd votering utfaller med 21 ja och 14 nej på sätt den till detta 
protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 91 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
Kfm § 73 (forts) 
Kfm § 29 (forts) 
Kfm § 14 (forts) 
Kfm § 4 (forts) Dnr10/Ks426  940 
Val av kommunstyrelsens vice ordförande. 
 
Kommunfullmäktige har därigenom beslutat att avslå Helen Gavelins 
förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att ej uppta ärendet om val av kommunstyrelsens vice ordförande till 
behandling vid dagens sammanträde. 
 
Ledamöterna Maria Kristoffersson, Robert Svensson, Annika Andersson 
och Mattias Ihrström, samtliga (C), Tommy Streling, Kerstin Bergsten 
och Göran Lengqvist, samtliga (PA), Jonny Kärkkäinen, Rickard 
Norberg och Inga-Lena Larsson, samtliga (KD), Conny Lövgren och 
Helen Gavelin, båda (FP) samt Katharina Hahlin och Patrik Nilsson, 
båda (M) reserverar sig mot beslutet.  
----- 
Kfm 2011-04-26 
Under överläggning i ärendet yrkar Robert Svensson (C) att 
kommunfullmäktige bör förrätta val av kommunstyrelsens vice 
ordförande vid dagens sammanträde samt att det bör ligga som första 
ärende på dagens föredragningslista. 
 
Mikael Österberg (S) yrkar bifall till Svenssons yrkande avseende val. 
Österberg yrkar att ärendet bör ligga som sista punkt i dagordningen. 
 
Efter avslutad överläggning ställer ordförande Svenssons yrkande om val 
av kommunstyrelsens vice ordförande under proposition. 
Efter genomförd omröstning finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat bifalla Robert Svenssons förslag. 
 
Därefter prövar ordförande Svenssons yrkande mot Österbergs yrkande 
om när under sammanträdet valet ska genomföras. 
Efter genomförd omröstning finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat bifalla Mikael Österbergs förslag. 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 92 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
Kfm § 73 (forts) 
Kfm § 29 (forts) 
Kfm § 14 (forts) 
Kfm § 4 (forts) Dnr10/Ks426  940 
Val av kommunstyrelsens vice ordförande. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att genomföra val av kommunstyrelsens vice ordförande vid dagens 
sammanträde. 
 
att behandla ärendet som sista punkt på dagordningen. 
----- 
Kfm 2011-04-26 
 
Under överläggning i ärendet yrkar Helen Gavelin att 
kommunfullmäktige bör utse Maria Kristoffersson till vice ordförande i 
kommunstyrelsen. 
 
Mikael Österberg föreslår att Gunilla Prång utses som vice ordförande. 
Österberg yrkar vidare att kommunfullmäktige bör ajournera 
sammanträdet mellan 14.05 – 14.20. 
 
Kommunfullmäktige beslutar att ajournera sammanträdet mellan 14.05 – 
14.20. 
 
Sedan förhandlingen återupptagits avges yttrande av Annika Andersson, 
Maria Kristoffersson, Inga-Lena Larsson, Katharina Hahlin, Åke 
Nilsson, Mattias Ihrström, Jonny Kärkkäinen och Tommy Streling. 
 
Kommunfullmäktige beslutar att ajournera sammanträdet mellan 14.45 – 
15.00 för kaffepaus. 
 
Efter det att sammanträdet återupptagits yrkar Jonny Kärkkäinen bifall 
till Helen Gavelins förslag. 
 
Mikael Österberg yrkar att kommunfullmäktige bör besluta att bordlägga 
ärendet till kommunfullmäktiges sammanträde 2011-06-13.  

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 93 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
Kfm § 73 (forts) 
Kfm § 29 (forts) Dnr10/Ks426  940 
Val av kommunstyrelsens vice ordförande. 

 
Robert Svenson yrkar att kommunfullmäktige bör avgöra ärendet idag. 
 
Maria Kristoffersson och Rickard Norberg yrkar bifall till Svenssons 
förslag. 
 
Efter avslutad överläggning prövar ordföranden om kommunfullmäktige 
beslutar att avgöra ärendet idag eller om det ska bordläggas. 
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat bordlägga ärendet. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses 
och godkännes : Den som vill att ärendet avgörs idag röstar ja,den som 
vill bordlägga ärendet röstar nej. 
 
Verkställd votering utfaller med 14 ja och 19 nej, samt två ledamöter 
som avstår, på sätt den till detta protokoll fogade närvarolistan närmare 
utvisar. 
 
Kommunfullmäktige har således beslutat bordlägga ärendet. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bordlägga ärendet. 
 
Reservation mot beslutet anförs av Maria Kristoffersson, Mattias 
Ihrström, Robert Svensson och Annika Andersson , samtliga (C), 
Katharina Hahlin och Rolf von Walden, båda (M), Conny Lövgren och 
Helen Gavelin, båda (FP) samt Jonny Kärkkäinen, Inga-Lena Larsson 
och Rickard Norberg, samtliga (KD). 
----- 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 94 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 73 (forts) Dnr10/Ks426  940 
Val av kommunstyrelsens vice ordförande. 
 
Kfm 2011-06-20  
Valberedningens ordförande Max Fredriksson föredrar valberedningens 
förslag. 
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att utse Maria Kristoffersson (C) till kommunstyrelsens vice ordförande. 
 
Mikael Österberg föreslår att kommunfullmäktige beslutar att utse 
Gunilla Prång (S) till kommunstyrelsens vice ordförande. 
 
Ordföranden föreslår att valet genomförs genom sluten omröstning. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att valet ska genomförs genom sluten omröstning. 
 
Valsedlar delas ut till ledamöterna. Ledamöterna ropas upp och 
valsedlarna läggs i valurnan och avprickning görs av protokolljusterarna. 
 
Sammanträdet ajourneras under tio minuter, 01.35 – 01.45, för 
rösträkning. 
 
Justerarna Göran Jonzon och Inga Jonsson uppger att röstningen utfallit 
enligt följande: 
 
Blanka valsedlar: 5 st 
Maria Kristoffersson: 10 st 
Gunilla Prång: 18 st 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 95 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
Kfm § 73(forts) Dnr10/Ks426  940 
Val av kommunstyrelsens vice ordförande. 
 
Kommunfullmäktige har således utsett Gunilla Prång som kommun-
styrelsens vice ordförande. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att utse Gunilla Prång till vice ordförande i kommunstyrelsen.  
 
Reservation mot beslutet anförs av Maria Kristoffersson (C), Jonny 
Kärkkäinen (KD), Katharina Hahlin (M), Robert Svensson (C), Rickard 
Norberg (KD), Annika Andersson (C), Rolf von Walden (M) , Ulf Grahn 
(C), Göran Jonzon (KD) samt Helen Gavelin (FP). 
----- 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 96 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
Kfm § 74   Pärm 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-20 
Laila Eliasson (KD) avsäger sig på grund av personliga skäl sin plats 
som suppleant i kommunfullmäktige. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bevilja avsägelse från Laila Eliasson (KD) och 
 
att hos länsstyrelsen begära ny sammanräkning. 
------ 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 97 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
Kfm § 75   pärm 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-06-21 
Gunilla Prång, 2:e vice ordförande i kommunstyrelsen avsäger sig 
uppdraget då hon idag utsetts till vice ordförande i kommunstyrelsen. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att bevilja avsägelsen från Gunilla Prång (S) och 
 
att entlediga Prång från uppdraget fr.o.m. 2011-06-21 
---- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 98 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 76   Pärm 
Delgivningar 
 
Sveriges kommuner och landsting – Utveckla fullmäktige – Att stärka 
fullmäktiges funktionssätt. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att notera rapporten. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 99 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
Kfm § 77 
Ks § 149 
Au § 259 Dnr11/Ks256  612 
Organisation Malgomajskolan 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2011-05-17 
Konsekvensbeskrivning vid verksamhetsförändring vid 
Malgomajskolans rektorsexpedition har upprättats med förslag att 
Malgomajskolans ledningsorganisation ska bestå av en rektor och två 
skolledare samt att särskolan läggs direkt under rektor. 
 
Kultur- och utbildningsnämndens arbetsutskott har 2011-05-16, § 54 
beslutat 
 
att föreslå KU-nämnden att begära att kommunfullmäktige beslutar om 
ändrad organisation vid Malgomajskolan 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att meddela att man inte har något att erinra mot förslaget. 
-- 
Ks 2011-05-31 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
att meddela att man inte har något att erinra mot förslaget. 
----- 
Kfm 2011-06-20 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om man är beredd att ta upp 
ärendet till behandling vid dagens sammanträde. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR ENHÄLLIGT  
 
att  ta upp ärendet till behandling vid dagens sammanträde. 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 100 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 77 (forts) Dnr11/Ks256  612 
Organisation Malgomajskolan 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunfullmäktige bör besluta att anta 
organisationen enligt förslaget. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att godkänna upprättat förslag från kultur- och utbildningsnämnden. 
------ 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 101 
Kommunfullmäktige   2011-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 
Kfm § 78    Pärm 
Avslutning 
 
Kfm 2011-06-21 
Kommunfullmäktiges ordförande KG Abramsson tackade samtliga 
närvarande för uthållig medverkan och önskar ledamöterna en glad 
midsommar och avslutar därmed sammanträdet. 
---- 


